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MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V TREBIŠOVE 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 

ZO ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V TREBIŠOVE 

 

20. zasadnutie           dňa 14. 06. 2021           začiatok o 9.00 h 

 

 

Predsedajúci:    PhDr. Marek Čižmár, primátor 

 

 

Prítomní poslanci:   1.   Mgr. Martin Begala  

2.   Ing. Dušan Biž 

3.   Ing. Peter Bobík 

4.   MUDr. Iveta Čeplíková 

5.   Miroslav Davala 

6.   Koloman Demeter 

7.   Ing. Peter Duč 

8.   PhDr. Daniela Fecková 

9.   Ing. Jozef Gazdag 

10. Bc. Jozef Gedeon 

11. Ing. Gejza Gore 

12. MVDr. Ivan Hrdlík 

13. Ladislav Ivan 

14. PhDr. Beáta Kereštanová 

15. Jozef Krucovčin 

16. Mgr. Viera Mokáňová 

17. Mgr. Roman Ostrožovič 

18. Mgr. Jindřich Sosna 

19. Ing. Jaroslav Soták 

20. Ing. Martin Telepovský 

21. MUDr. Dušan Tomko 

22. František Tomko 

 

 

 

Neprítomní poslanci:  1.   Babken Chačlarian 

     2.   MUDr. Ludmila Vasilková 

 

 

 

Prednosta Mestského úradu v Trebišove Mgr. Peter Sovák prítomný. 

 

 

Ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1). 
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B o d  č. 1 

Otvorenie 

Primátor otvoril 20. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trebišove. Privítal poslancov mestského 

zastupiteľstva  aj  všetkých ostatných prítomných. Konštatoval, že zasadnutia sa zúčastňuje 

nadpolovičná väčšina poslancov, z celkového počtu 24 poslancov je momentálne prítomných 20 

poslancov, mestské zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.   

 

 

 

B o d  č. 2 

Schválenie programu 

PhDr. Čižmár: 

Návrh programu zasadnutia ste dostali na pozvánke (príloha č. 2).   Dávam hlasovať o tom, aby sa 

dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva riadilo uvedeným programom. 

Nech sa páči, hlasujte. 

 
Návrh programu: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 

4. Interpelácie a podnety poslancov 

5. Diskusia 

6. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 

7. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 

8. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie sociálnej 

9. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na riešenie problémov marginalizovanej rómskej 

komunity 

10. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie pre časť mesta Milhostov 

11. Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 2/2021 

12. Záverečný účet mesta Trebišov za rok 2020 

13. Zámer mesta Trebišov podieľať sa na založení občianskeho združenia ONDAVSKÉ 

CYKLOTRASY 

14. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Ladislav Demeter 

a Mária Demeterová) 

15. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Milan Matovič 

a Eva Matovičová) 

16. Prenájom nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa                   

(TK JUNIOR TV) 

17. Zmluvy o budúcich zmluvách o zriadení vecných bremien (METALPORT, s.r.o.) 

18. Doplnenie lokalít do obstarania Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Trebišov 

19. Vyjadrenie k správnej žalobe sp. zn. 6S/24/2018 (uznesenie č. 92/2015) 

20. Odvolanie a vymenovanie riaditeľa Technických služieb mesta Trebišov 

21. Vymenovanie náčelníka Mestskej polície Trebišov 
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22. Informatívna správa o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej plavárne 

23. Informatívna správa o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej športovej haly 

24. Správa o výsledku kontroly prijatých opatrení na odstránenie nedostatkov zistených pri 

kontrolách vykonaných v predchádzajúcom období 

25. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2021 

26. Rôzne 

27. Záver 

 

Hlasovanie za  program rokovania: 
(hlasovanie č. 1) 

 

za: 20  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

- primátor konštatoval, že program dnešného zasadnutia  bol schválený 

 

 
 

B o d  č. 3 

Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 
 

Primátor odporučil mestskému zastupiteľstvu, aby v návrhovej komisii pracovali poslanci: 

 

1. Mgr. Martin Begala 

2. František Tomko 

3. Mgr. Jindřich Sosna 

 

Keďže k zloženiu návrhovej komisie neboli predložené iné návrhy, primátor dal hlasovať o zložení 

návrhovej komisie v zmysle ním predloženého návrhu. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 2) 

 

za: 18,  proti: 0,  zdržalo sa: 2, nehlasovalo: 0 

 

- primátor konštatoval, že návrhová komisia bola schválená v zložení, ako bolo navrhované. 

 

Za overovateľov zápisnice a uznesení o priebehu rokovania 20.  zasadnutia  mestského zastupiteľstva    

primátor určil  poslancov: 

 

1. MUDr. Dušan Tomko 

2. Jozef Krucovčin 

 

K zápisnici z predchádzajúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva neboli vznesené žiadane 

pripomienky, bola overená overovateľmi, primátor ju vyhlásil za schválenú. 
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B o d  č. 4 

Interpelácie a podnety poslancov 
 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram tento bod. 

 

Tomko: 

Prajem všetkým prítomným pekný deň. Mám niekoľko podnetov od občanov. 

Prvý podnet sa týka Ulici Čsl. armády, parkovisko pri Pestochove, oproti bytovke č. 1853. Občania ma 

oslovili, či by sa tam nedalo vybudovať trávnaté parkovisko tak, ako sa teraz buduje na Juhu, lebo 

v prípade dažďa všetka voda steká z cesty na to nespevnené parkovisko a majú tam potom veľa blata. 

Druhý podnet od občana som dostal ohľadom križovatky ciest Hollého a Rastislavova. Na tejto Ulici 

Hollého nám parkujú vozidlá, je to cesta, ktorá nadväzuje na jednosmerku a značka „prikázaný smer 

jazdy“ nie je ju tam vidieť, je dosť nízko osadená. Či by sa nedala tá značka aspoň o meter dvihnúť 

vyššie, že keď tam niekto cudzí by prišiel, žeby videl, že je tam prikázaný smer jazdy doľava.  

Ďalší podnet občana, Ulica Záborského, je tam dosť poškodený povrch vozovky pri lekárni Alexis. 

Určite o tom vieme, stromy tam dvíhajú ten asfalt, je to už  dosť v zlom stave. Aspoň nejakú značku 

tam osadiť, nerovnosť povrchu vozovky, alebo niečo také, upozornenie, lebo keď vodič o tom nevie, 

tak je to dosť nebezpečné.  

Posledný môj podnet a zároveň interpelácia je na moju skúsenosť, ktorú som dostal minule, kde mi 

konár stromu rozbil čelné sklo a poškodil vozidlo. Stalo sa to na štátnej ceste medzi Hriadkami 

a Horovcami, teraz sa súdim so štátnou správou kvôli tomu stromu. Takže i tu v Trebišove máme 

takých niekoľko konárov, ktoré ohrozujú, sú nad cestou a skutočne ohrozujú, keď v prípade vetra 

alebo dažďa sa môžu nalomiť a zlomiť. Jeden taký visiaci hrubý konár je tu hneď na kpt. Nálepku, 

križovatka Námestie mieru, to je tu hneď blízko nás, konár visiaci nad cestou, keď sa odlomí. Potom 

máme jeden suchý strom na ceste na Komenského ulici pri cintoríne, úplne je suchý, tiež je nad cestou. 

Tiež tam hrozí, že môže nejaký konár poškodiť nielen vozidlo, ale aj nejakého občana zraniť. Imelo 

nad cestou na strome pri OMV, doslovne je tam konár visiaci nad cestou s imelom. Je otázka času 

kedy sa to zlomí. Treba tomu predísť, radšej tomu predísť, ako potom už bude neskoro. To by bolo 

zhruba moje podnety a jedna interpelácia. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme. Parkovisko pri Pestochove, ide pravdepodobne o uloženie polovegetačných tvárnic, to si 

mal na mysli, ako trávnatú parkovaciu plochu. V prípade posúdenia a možností, bude to v pláne 

činnosti, pretože takto vlastne spevňujeme plochy v jednotlivých častiach mesta a hlavne 

v sídliskových častiach. 

Čo sa týka Ulice Hollého a Rastislavova. Tento podnet dávam na vedomie technickým službám, 

v spolupráci s dopravným inšpektorátom doriešiť zdvihnutie značky, dopravnej značky s prikázaným 

smerom jazdy.  

Na Ulici Záborského, v prípade poškodenej vozovky, odporúčam technické služby urobiť opravu 

výtlku alebo poškodenej časti. Tieto opravy realizujeme v rámci celého mesta zvlášť na tých 

najproblematickejších miestach. Takže to bude úlohou technických služieb aj na Ulici Záborského. 

Čo sa týka orezov konárov. Áno, tieto veci, alebo tieto záležitosti sa vykonávajú samozrejme v súlade 

s tým, čo umožňuje aj zákon a predpisy. Takže po posúdení, ktoré musí predchádzať tomu, budú 

vykonané údržbové práce tak, aby vlastne sa zabezpečila bezpečnosť cestnej premávky. Samozrejme 

aj tento podnet na vedomie technickým službám.  

 

Keďže sa nikto ďalší nehlási do bodu Interpelácie a podnety poslancov, končím tento bod. 
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B o d  č. 5 

Diskusia 
 

PhDr. Čižmár: 

Otváram tento bod, nech sa páči. 

 

Mgr. Ostrožovič: 

Dobrý deň, milé dámy, vážení páni, pán primátor. Ja by som chcel dať skôr také poďakovanie alebo 

povedať poďakovanie, nestihol som to v rámci interpelácií. Takže, ja by som sa chcel poďakovať 

pracovníkom kultúrneho strediska a to konkrétne pán Eštu a pán Ondovčík, ktorí počas pandémie 

a home office nesedeli a nečakali, že nemajú prácu, ale svojpomocne zveľadili toalety, ktoré sú pri 

divadelnej sále a takisto aj ten vestibul, ešte stále na tom pracujú. Takže, naozaj vrelá vďaka za to, že 

naozaj takýmto spôsobom, sami od seba, bez toho, žeby im to bolo prikázané, pokiaľ viem. Vyzerá to 

veľmi dobre a my tam divadelníci opäť chodíme, tak sa veľmi tešíme, lebo je to naozaj kultúrne 

prostredie a keď prídu nejakí, verím, že čoskoro nejakí umelci atď. a celkovo aj tie detičky, keď sa 

robia tie rôzne aktivity zo škôl, tak verím, že už tam budú mať naozaj veľmi pekné prostredie. Tak 

chcem sa veľmi pekne poďakovať týmto pánom.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme a poďakovanie adresujeme priamo prostredníctvom vedúceho mestského kultúrneho 

strediska. Tieto údržbové a zveľaďujúce práce samozrejme sa realizujú v rámci celého mesta 

a mestských objektov, ale každopádne určite to prispieva  k lepším podmienkam na vykonávanie 

umeleckej činnosti v rámci mestského kultúrneho strediska, takže aj za príslušných zamestnancov 

ďakujeme.  

 

Tomko: 

Takisto ja by som sa chcel poďakovať zástupcovi náčelníka Mestskej polície Trebišov, za odstránenie 

vozidla na Ulici Švermovej, ten Seat čierny, ktorý tam vyše mesiaca parkoval na zlom mieste, kde na 

môj podnet a podnet pána poslanca Hrdlíka ste ten Seat odstránili z cesty a tým ste zvýšili bezpečnosť 

na tejto ulici. Ďakujeme. 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže sa nikto ďalší nehlási do bodu Diskusia, končím bod Diskusia. 
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B o d  č. 6 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 
Predkladá: Ing. Peter Duč, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

finančnej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k vedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie finančnej zo dňa 28. 05. 2021.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 3) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 340/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 7 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 
Predkladá: Ing. Dušan Biž, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

výstavby a majetku a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k vedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku  zo dňa 27. 05. 2021.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 4) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 341/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 8 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie sociálnej 
Predkladá: MUDr. Ľudmila Vasilková, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

sociálnej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k vedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie sociálnej zo dňa 25. 05. 2021.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 5) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 342/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 9 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na riešenie 

problémov marginalizovanej rómskej komunity 
Predkladá: Mgr. Jindřich Sosna, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

na riešenie problémov marginalizovanej rómskej komunity a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie na riešenie problémov marginalizovanej rómskej komunity  

zo dňa 17. 05. 2021.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 6) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 343/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 10 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie pre časť mesta Milhostov 
Predkladá: Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

pre časť mesta Milhostov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu.  

 

Ing. Telepovský: 

Prajem pekný deň všetkým prítomným. Ja by som chcel upresniť informáciu uvedenú v bode 2. 

týkajúcu sa zaťažiteľnosti, resp. narušenej statiky lávky cez rieku Trnávka v Milhostove. V správe je 

uvedené, že členovia komisie sa dohodli na tom, navrhli mestu, aby vzhľadom na blížiace sa žatevné 

práce z titulu narušenej statiky sa obmedzila prejazdnosť uvedenou lávkou pre vozidlá nad 3,5 tony. 

V tej dobe sme nemali statický posudok, k dnešnému dňu už je vypracovaný statický posudok, 

v ktorom statik presne vymedzil, resp. určil poškodenie mosta, narušenie statiky a v zmysle záverov 

tohto statického posudku sa nosnosť mosta obmedzí na prejazd vozidiel do 8 ton bez obmedzenia 

počtu vozidiel na moste, resp. do 17 ton pre jediné vozidlo. Takže obmedzenia nebudú také, ako je 

uvedené v správe, ale pre jedno vozidlo 17 ton, pre viac vozidiel do 8 ton. Ďakujem.  
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MVDr. Hrdlík: 

Ale treba pán primátor, nejaký mechanizmus. Tie kontroly tam treba nejak zaviesť, žeby sa to tam 

nejak mestskou políciou kontrolovalo, lebo teraz my urobíme nariadenie, príde leto, prídu kamióny 

poľské a zas to znehodnotia. A opäť to bude, mesto zachráň, patrí to pod mesto a dotácie pekne do 

Dubaja, kúpiť nejakú nehnuteľnosť. Čiže tí agrobaróni, čo sú tuná, agrobaróni, nie poľnohospodári, 

lebo to sú fito hospodári, ktorí tu hospodária a dostávajú dotácie, nech dodržujú a nech chodia potom 

cez Vojčice. Tam je most na to pripravený, môžu využívať a môžu si tam dotácie tam troška tiež 

prilepšiť si, na ten most. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako sme to avizovali na rade mesta, tieto kroky sa udejú tak v spolupráci s mestskou políciou ako 

aj s dopravným inšpektorátom. Navyše všetci tí, ktorí sú hospodáriacimi v tejto časti, budú upozornení 

na túto skutočnosť už vopred. To znamená, bude pre nich vytvorená alternatívna trasa o ktorej si ty 

hovoril a v prípade porušenia týchto predpisov budú sankcionovaní v zmysle poriadku. 

 

Ing. Telepovský: FP 

K uvedenému problému chcem uviesť len toľko, že určite na tom bude participovať aj štátna polícia, 

samozrejme mestská polícia, ale v prvom rade my. V prvom rade chcem povedať, že to nepôjde hneď 

zo začiatku formou reštrikčných opatrení, skôr formou preventívnou, napomínaním, lebo je to nová 

situácia, len pri opakovanom porušení dopravného značenia pristúpime určite aj k reštriktívnym 

opatreniam. Treba si uvedomiť, že toto je len prvý krok dopravného obmedzenia na moste. Podľa 

záverov v statickom posudku kontrola sa má vykonať znova opakovane do dvoch rokov, ale treba si 

uvedomiť, že most je v zlom stave, dá sa povedať v havarijnom stave a do budúcna bude treba riešiť 

jeho opravu, v prvom rade opravu. Toto je len prvé, nejaké preventívne opatrenie, obmedzenie 

nosnosti.  

 

PhDr. Čižmár: 

A už len doplním, že vyjadrenie pre osadenie značiek, alebo pre osadenie značiek už je na svete, takže 

tie budú umiestnené v krátkej dobe prostredníctvom zamestnancov technických služieb.  

 

Tomko: 

Chcel by som sa spýtať, síce v programe to nebolo, ale pred tromi mesiacmi tam bola povodeň 

v Milhostove, čo nestíhala kanalizácia odvádzať, boli prijaté nejaké opatrenia. Viete mi dačo bližšie 

k tomu povedať, či tie opatrenia boli uskutočnené alebo neboli? 

 

PhDr. Čižmár: 

Ak máš na mysli čistenia odvodňovacích kanálov, toto sa prejednávalo na komisii pre časť mesta 

Milhostov. Takisto je v pláne činnosti pracovnej skupiny pána Ing. Kereštana, takže táto činnosť sa 

plánuje vykonať a tak, ako hovorí aj pani zástupkyňa k tomuto postupu a plánu činnosti bude aj 

stretnutie, v mnohých prípadoch nejde len o pozemky mesta.  

 

Ing. Bobík: 

Prajem aj ja pekný deň všetkým. Už ste medzičasom, resp. pán primátor povedal a ja len doplním, že 

nie tak, že sme to neriešili, bol to bod 3., ktorý je v tej informatívnej správe uvedený. On rieši nielen 

samotné odvodnenie, ale aj tú časť, ktorú alebo primárne sme sa zaoberali tou časťou, ktorá bola na jar 

problematická. Jak je tam uvedené, vlastne z toho vyplynuli tri úlohy, ktoré budeme riešiť 

v nasledujúcom období, pod patronátom pána prednostu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a  žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie pre časť mesta Milhostov zo dňa 19. 05. 2021.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 7) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 344/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 11 

Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 2/2021 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V zmysle Dôvodovej správy tak, ako je uvedená, otvorím diskusiu k uvedenému bodu, len v krátkosti 

popíšem príjmovú a výdavkovú časť. Konkrétne zmeny, ktoré zasiahli rozpočet mesta v príjmovej 

časti tvorí výnos z dane, ktorý je poukázaný samospráve z podielových daní. Zároveň zvýšenie 

bežných vlastných príjmov. Ďalšou položkou sú náklady z prenájmu priestorov a kapitola mestská 

polícia vo výdavkovej časti, ide o výdavkové alebo výdaj financií v rámci projektovej dokumentácie, 

nakladanie s odpadmi a potom hlavne školstvo tak predprimárne ako aj primárne vzdelávanie plus 

transféry všeobecnej povahy pre technické služby.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala  Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 

2/2021 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie František Tomko v tomto znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 2/2021, a to: 

Príjmová časť    21 996,76 tis. € 

Výdavková časť   21 996,05 tis. €  

Rozdiel príjmov a výdavkov           0,71 tis. €. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 8) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 345/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 12 

Záverečný účet mesta Trebišov za rok 2020 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Základným nástrojom finančného hospodárenia mesta bol rozpočet na rok 2020. Mesto zostavilo  

podľa ustanovenia § 10 odsek 7) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. Rozpočet na rok 

2020 bol zostavený ako prebytkový. Bežný rozpočet bol zostavený ako prebytkový, kapitálový ako 

schodkový. Hospodárenie mesta sa riadilo podľa jeho schváleného návrhu na rok 2020 mestským 

zastupiteľstvom dňa 09. 12. 2019 uznesením č. 145/2019 a ďalšími rozpočtovými zmenami. V tomto 

prípade pri schvaľovaní záverečného účtu ide už len o zosúladenie a upresnenie čísiel za 

predchádzajúci kalendárny rok. Tak Dôvodová správa ako aj návrh na uznesenie je pomerne rozsiahly 

a detailný.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu, len pripomínam, že tento 

záverečný účet prešiel prerokovaním príslušnej komisie a zároveň bol odporúčaný tak komisiou, ako aj 

mestskou radou.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala  Záverečný účet mesta Trebišov za rok 2020 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  
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Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Martin Begala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ berie na vedomie 

a) Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2020 

 

b) Správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky a hospodárenia mesta za rok 

2020 
 

B/ schvaľuje 

a) Záverečný účet mesta Trebišov za rok 2020 a celoročné hospodárenie mesta Trebišov za rok 

2020 bez výhrad 

 

b) Rozdelenie zostatku upraveného prebytku hospodárenia mesta vo výške 586 053,66 EUR  

takto: 

Schodok rozpočtu v sume  3 353 354,11 EUR  zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) 

a b) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, upravený o nevyčerpané 

prostriedky  zo ŠR a podľa osobitných predpisov v sume 327 030,28 EUR  bol v rozpočtovom 

roku 2020 vysporiadaný : 

- z finančných operácií  3 680 384,39 EUR 

        

Schodok rozpočtu zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov sa upravuje - zvyšuje o : 

1. nevyčerpané prostriedky zo ŠR účelovo určené na bežné výdavky poskytnuté v 

predchádzajúcom  rozpočtovom roku  v sume  311 523,12  EUR, a to na :  

- prenesený výkon v oblasti školstva v sume               197 069,24 EUR 

- dotácie školské zariadenia projekty   v sume                25 063,54 EUR 

- dotácia mestský útulok v sume                                    1 809,84 EUR 

- dotácia sociálna sféra HN, RP v sume                      1 281,93 EUR 

- dotácia sčítanie obyvateľov a bytov                   5 452,15 EUR 

- dotácia opatrovateľská služba                                           74 456,90 EUR 

- dotácia UPSVaR                                 6 389,52 EUR  

2. nevyčerpané prostriedky školského stravovania na stravné a réžiu podľa ustanovenia §140-

141 zákona č.245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v sume 2 360,05  EUR (RO), 

3. nevyčerpané prostriedky z podnikateľskej činnosti ako zdroj financovania podnikateľskej 

činnosti podľa zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov v sume 4 576,65 EUR, 

4. finančné prostriedky nájomné mestské byty v sume 2 875,70 EUR, 

5. zadržané zrážky z miezd v sume 1 294,76 EUR, 

6. nevyčerpané prostriedky z účelovo určených darov od Prvej stavebnej sporiteľne podľa 

ustanovenia  § 5 ods. 3 zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov v sume 1 000,00 EUR, 

7. nevyčerpané prostriedky z Audiovizuálneho fondu v sume  3 400,00 EUR.  

 

Zostatok  finančných operácií v sume  259 023,38 EUR, bol  použitý na: 

- vysporiadanie schodku bežného a kapitálového rozpočtu v sume 259 023,38 EUR 
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Zostatok  finančných operácií podľa § 15 ods. 1 písm. c) zákona č. 583/2004 Z .z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov v sume 259 023,38 EUR, navrhujeme použiť na:  

- tvorbu rezervného fondu 259 023,38 EUR  

 

 

c) Takto upravený zostatok zdrojov navrhujeme prideliť:  

-  do rezervného fondu vo výške 259 023,38 EUR: 

- z toho použiť na kapitálový transfer pre Technické služby mesta Trebišov v celkovej výške 

156 769,51 EUR  na : 

- bufety na kúpalisku                                                                              41 660,00 EUR 

- projektová dokumentácia bufety na kúpalisku                        1 200,00 EUR 

- turnikety letné kúpalisko                        24 836,80 EUR 

- úpravňa vody pre rekreačný bazén a tobogan                                     27 033,25 EUR 

- doplatok tobogan                                         36 446,30 EUR 

- slaboprúdové ANN rozvody s technológiou pre vonkajšie kúpalisko          8 005,66 EUR 

- priemyselné práčky, sušička a žehlič                 17 587,50 EUR 

- z toho použiť na bežný transfer pre Technické služby mesta Trebišov  v celkovej výške 78 

100,00 EUR, 

- z toho použiť na úhradu  bežných výdavkov na odstránenie havarijného stavu - opravu  strechy 

Mestského úradu v celkovej výške  24 153,87 EUR,  

 

-  do fondu rozvoja bývania v sume 12 548,93 EUR.  

 

d) Hospodárenie príspevkových organizácií 

 

e) Usporiadanie hospodárenia príspevkových organizácií a to: 

- Mestský športový klub mládeže Trebišov – zisk za rok 2020 vo výške 14 463,18 EUR  

preúčtovať na účet 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov, 

- Technické služby mesta Trebišov -  zisk  z hlavnej činnosti za rok 2020 vo výške -175 328,46 

EUR preúčtovať na účet 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov a zisk 

z podnikateľskej činnosti vo výške 13 704,94 EUR preúčtovať na účet 428- Nevysporiadaný 

výsledok hospodárenia minulých rokov.  

 

f) Usporiadanie výsledku hospodárenia mesta Trebišov z podnikateľskej činnosti – zisk vo výške 

6 810,94 EUR preúčtovať na účet 428- Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých 

rokov   
 

C/ potvrdzuje 

použitie zdrojov na úhradu schodku kapitálového rozpočtu  v sume 3 721 462,08 EUR  

     - z prebytku bežného rozpočtu vo výške 368 107,97 EUR  

     - z  finančných operácií vo výške 3 353 354,11 EUR  
 

D/  ukladá  

prednostovi mestského úradu zrealizovať zúčtovanie prerozdelenia záverečného účtu mesta 

Trebišov za rok 2020.   

          T: 30. 06. 2021 

          Z: prednosta MsÚ   
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 9) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 346/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 13 

Zámer mesta Trebišov podieľať sa na založení občianskeho združenia 

ONDAVSKÉ CYKLOTRASY 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 10 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Na pracovnom stretnutí týkajúcom sa cyklotrasy Ondava 3. júna 2021, ktoré sa uskutočnilo na 

Mestskom úrade v Trebišove, vznikla požiadavka na vytvorenie občianskeho združenia za účelom 

prípravy podkladov, projektových dokumentácií a celkového procesu výstavby cyklotrás v regióne 

Zemplína, Tokaja a Domaše, v okresoch Vranov nad Topľou, Michalovce a Trebišov okolo rieky 

Ondava. Prioritami uplynulého programového obdobia boli trasy Eurovela, ktoré východnú časť 

krajiny obchádzajú a neriešia. Keďže tento úsek je už takmer dokončený, žiadame predstaviteľov 

vlády, aby sa zamerali aj na najmenej rozvinuté regióny východného Slovenska, ktoré už niekoľko 

desaťročí trápi chýbajúca kvalitná cyklistická infraštruktúra a prepojenie na cyklotrasy väčšieho 

významu. Napriek tomu, že Zemplín je bránou do Európskej únie, disponuje nedostatočnou sieťou 

cyklistickej dopravy a najmä východnú vetvu dotýkajúcu sa rieky Ondava, ktorá spája či už dva 

samosprávne kraje, alebo dokonca prepája regióny v medzinárodnom meradle, keďže sa dotýka 

Poľska, Slovenska, Ukrajiny a Maďarska. Preto hlavnou úlohou novovzniknutého združenia by bola 

oslovovať kompetentné štátne orgány, aby našli peniaze na projektové dokumentácie ako aj samotnú 

výstavbu  nadnárodnej cyklotrasy Ondava. Cieľom občianskeho združenia ONDAVSKÉ 

CYKLOTRASY, je spájať samosprávu, zamestnávateľov, odborníkov z dopravy, aktivistov a 

obyvateľov Zemplína, ktorým leží na srdci rozvoj tohto regiónu. Činnosť občianskeho združenia bude 

zameraná na osvetu a podporu aktivít smerujúcich k výstavbe cyklotrás v spomínaných regiónoch. Ja 

len doplním, že na tomto stretnutí sa zúčastnili zástupcovia samospráv, starostovia regiónu okresu 

Trebišov, Michalovce a Vranov. Cyklotrasa Ondava má spájať tieto regióny, zároveň na tých 

najbližších pracovných stretnutiach sa ráta s účasťou zástupcov jednotlivých krajov tak Prešovského 

ako aj Košického kraja a zároveň úlohou jednotlivých samospráv je vytvárať tzv. mestské alebo 

obecné okruhy, ktoré budú napojiteľné na trasu Ondava. Takže aj tá účasť, ktorá tu bola, sa dotýkala 

prevažne zástupcov, ktoré sú priamo na línii rieky toku Ondava alebo v jej blízkosti s možnosťou 

napojenia sa, podobne ako mesto Trebišov, ktoré pripravuje variant okruhu s napojením na neďalekú 

obec Zempl. Hradište, ale prioritne s napojením na tok rieky Ondava. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Tento bod nebol predmetom rokovania zasadnutia mestskej rady dňa 7. júna 2021. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Tomko: 

Cyklotrasa je tu vítaná, už sa tu hovorí o tom niekoľko rokov. Chcem sa spýtať, na tom stretnutí, bolo 

aj akým spôsobom to bude financované? Kto to bude financovať? Z akého rozpočtu to pôjde, z KSK, 

my to budeme sponzorovať? 

 

PhDr. Čižmár: 

Financovanie takejto cyklotrasy, ktorá navyše prepája hlavne extravilány viacerých obcí a miest, 

nemôže byť financované jednou samosprávou alebo jediným subjektom. Práve vytvorením 

občianskeho združenia sa má zabezpečiť  subjekt, právnický subjekt, ktorý môže participovať pri 

podávaní žiadosti. Čiže, ak by som mal byť konkrétny, postup prác a úkonov by mal byť taký, že sa 

musí pripraviť štúdia, na ktorú bude nadväzovať strategický dokument, tzn. projektová dokumentácia. 

Práve z uvedeného dôvodu by sme do tohto procesu radi začlenili aj Košický a Prešovský 

samosprávny kraj, keďže ide aj o zámer týchto regiónov pracovať na formách alternatívnej dopravy 

a hlavne rozvoji turizmu, čo majú prioritne dané vo svojich programoch a z hľadiska financovania 

určite nepôjde o odkázanosť na vlastné rozpočty, ale na externé zdroje. To znamená výzvy, ktoré buď 

sa pripravujú alebo budú súčasťou aj nového programovacieho obdobia. Tie by mali byť z prevažnej 

väčšiny najväčším zdrojom financovania. Samozrejme sú tu aj ďalšie finančné spoluúčasti samospráv, 

to je to, čo tvorí povinnú súčasť financovania a plus prípravné práce, ktoré si zabezpečujú samosprávy 

formou prípravy projektových dokumentácií. Takže, z hľadiska financovania, budeme sa orientovať 

hlavne na mimorozpočtové zdroje, externé zdroje financovania, t. j. výzvy. 

 

Ing. Duč: FP 

Dobrý deň vážené dámy, vážení páni. Ja len zhrniem tú otázku,  správnu otázku, lebo to samozrejme 

na tom stretnutí zaujímalo aj mňa osobne. Rozpočet, aspoň podľa starostu pána Fenčáka, rozpočet na 

takúto cyklotrasu je na úrovni 15 mil. eur bez DPH. Je jasné, že aj pri 5 % spoluúčasti by bolo 750 tis. 

euro z rozpočtu mesta Trebišov, resp. dotknutých obcí, čo by samozrejme nebolo fyzicky možné. Preto 

sme vlastne na tom zasadnutí iniciovali ten prvý alebo ten nultý krok, vytvorenie občianskeho 

združenia. Čo dneska, teraz momentálne schvaľujeme zámer vytvoriť takéto občianske združenie 

a vstúpiť, aby mesto Trebišov doňho vstúpilo. Máme tam vlastne v tej Dôvodovej správe je, cieľom 

združenia je, teda bude, bod b) je tam uchádzanie sa o nenávratné finančné príspevky z fondov EÚ, 

štátneho rozpočtu a rozpočtu vyšších územných celkov na výstavbu cyklotrasy. Čiže, tých samotných 

15 mil. eur, to musí byť predmetom žiadosti z IROP. Čo sa tých spoluúčasti týka, predstava je taká, že 

vstúpime do rokovania s KSK Prešov a Košice, aby tú 750 tisícovú  spoluúčasť jednoducho zobrali na 

plecia oni, pretože pre nás je to absolútne nereálne. Čo sa týka tej prípravnej štúdie, lebo aj to bude 

niekoľko, predpokladám možno aj desiatok tisíc eur, netuším koľko to môže stáť, a takisto aj 

projektová dokumentácia samotná, tiež bude určite niekoľko desiatok tisíc eur. Je jasné, že nemôžu 

malé obce a mesto Trebišov takéto výdavky jednoducho zobrať na svoje plecia. Čiže aj toto bude 

predmetom žiadosti o nenávratný finančný príspevok. Čiže, momentálne sme, dá sa povedať v tom 

bode nula, kde len potrebujeme získať takú právnu subjektivitu, lebo mesto Trebišov by nemohlo 

investovať svoje vlastné prostriedky niekde do cudzieho extravilánu. Toto zákon priamo zakazuje. Tak 

preto sme sa rozhodli takto sinštitucionalizovať a jednoducho, aby sme mali právnu subjektivitu, aby 

sme mohli žiadať nie ako mesto, ale ako občianske združenie prostriedky z týchto fondov, ktoré som 

už spomínal. Ak sú nejaké doplňujúce otázky, kľudne zodpoviem.  

PhDr. Čižmár: 

Ja už len pripomeniem, vzhľadom na to, že často sa objavuje táto téma, aj na sociálnych sieťach sa 

objavuje veľa odborníkov, ktorí sa k tomu vyjadrujú, tak len chcem pripomenúť, že už to spomínal aj 

pán Ing. Duč, mesto nemôže investovať do cudzieho majetku. To znamená, ak sa bavíme o cyklotrase 

Ondava, ktorá tu už bola samozrejme predmetom rokovania, tak túto cyklotrasu nemôže financovať 

len mesto z vlastného rozpočtu, na to musí existovať spolupráca zúčastnených samospráv. 

Z uvedeného dôvodu sa snažíme do tejto spolupráce dostať čo najväčší počet samospráv, pretože len 

vďaka ich spoluparticipovaniu môže táto trasa byť celistvá a fungujúca. Autor tejto myšlienky pán 
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Fenčák, len vyjadril to, čo je všeobecne známe, cyklotrasa nemôže fungovať tak, pokiaľ si každá obec 

vytvorí časť trasy, potrebujeme mať celistvý úsek. Ďalšia vec je, že každá z dotknutých samospráv sa 

musí, alebo by sa mala zapojiť do tohto projektu aj skrz toho, že takýmto spôsobom sa môže 

zviditeľniť, tzn. upozorniť na dôležité historické miesta, zaujímavosti, pamätihodnosti a zároveň 

podporiť rozvoj služieb a turizmu. Všetko stojí a padá na peniazoch. Čiže aj z uvedeného dôvodu 

prípravné práce, administratíva, potom aj samotná žiadosť v rámci výzvy o pridelenie takýchto 

nenávratných finančných príspevkov je podmienené jedným celistvým projektom, ktorý samozrejme 

niečo stojí, ale tak, ako som to pripomenul hneď na úvod, musia byť do toho zaangažovaní viacerí, 

pokiaľ sa tie náklady  majú premeniť na drobné. Druhá vec, s ktorou často argumentujeme je tá, že 

v tomto prípade aspoň rozvoj cyklotrás nie je zatiaľ pomerne rozsiahly a zvlášť tu na východnom 

Slovensku aj kvôli tomu, že sú problémy s vysporiadaním jednotlivých pozemkov. Výhodou tejto 

cyklotrasy je to, že prevažná časť trasy je v správe vodohospodárskeho podniku, takže z uvedeného 

dôvodu sa spoliehame a väčšina samospráv sa spolieha na to, že tento, túto časť hrádzi sa bude môcť 

sprocesovať veľmi rýchlo aj za súhlasu príslušnej organizácie. 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

zámer mesta Trebišov podieľať sa na založení občianskeho združenia ONDAVSKÉ CYKLOTRASY 

v spolupráci všetkých obcí a miest, katastrami ktorých je plánovaná cyklotrasa Ondava. Hlavnou 

úlohou občianskeho združenia bude koordinácia a proces výstavby cyklotrás v regiónoch spájajúcich 

historické a kultúrne oblasti Zemplína, Domaše a Tokaja v okolí rieky Ondava, dotýkajúcich sa 

okresov Vranov nad Topľou, Michalovce a Trebišov.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 10) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 347/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 14 

Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

(Ladislav Demeter a Mária Demeterová) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 11 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

11. mája 2021 požiadal p. Demeter s manželkou o odpredaj pozemku, ktorý je označený ako súčasť 

materiálu k tomuto uzneseniu. Ten je vlastníctvom mesta, má výmeru 89 m², nachádza 

v bezprostrednom susedstve pozemku registra C KN, parcelné číslo 1133, LV 2639,  ktorý je vo 

vlastníctve žiadateľov. Pozemok je oplotený a dlhodobo užívaný  a spĺňa parametre pre vysporiadanie 

v zmysle Koncepčného zámeru pre majetkovoprávne vysporiadanie mestských pozemkov dlhodobo 

užívaných inými osobami. Podľa cenovej mapy je minimálna cena pozemku na Ul. 29.augusta 50,00 

EUR / m². 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa (Ladislav Demeter a Mária Demeterová)  a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu.   

 

MUDr. Tomko: FP 

Predpokladám, že žiadne siete tam nevedú. 

 

PhDr. Čižmár: 

Nie. Podľa toho nie a zároveň predmetom tento predaj systémom osobitného zreteľa bol prerokovaný 

a prehodnotený aj príslušnou komisiou výstavby. Takže odporúčanie na schválenie vychádzalo aj 

z toho, že tento odpredaj spĺňa podmienky koncepčného zámeru. 

 

Ing. Telepovský: 

Ja k uvedenému pozemku chcem uviesť len toľko, že pozdĺž pozemku zostáva zachovaný chodník pre 

chodcov a oddeľujúci zelený pás, teda pás, ktorý oddeľuje chodník pre chodcov od miestnej 

komunikácie. Ten je určený na prípadné inžinierske siete. To, čo je prihradené, oplotené a dlhodobo 

užívané, je pre mesto nepužiteľné.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu k uvedenému bodu. Zároveň upozorňujem, 

že vzhľadom na to, že ide o prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, je na schválenie uvedeného bodu potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny všetkých poslancov, t. 

j. 15 hlasov. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, v súlade s ustanoveniami §9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľnosti – pozemok, 

nachádzajúci sa v katastrálnom území Trebišov, register C KN, parcelné. č. 1130/1, záhrada, o výmere 

89 m² v prospech nadobúdateľov: Ladislav Demeter a Mária Demeterová, obaja bytom Ul. 8. marca 

1188/2, 075 01 Trebišov, v podiele 1/1 za kúpnu cenu 890,00 EUR. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že predmetný pozemok je priľahlým pozemkom k 

pozemku, ktorého vlastníkmi sú nadobúdatelia a spĺňajú podmienky pre vysporiadanie podľa 

Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo užívaných 

inými osobami, ktorý je účinný od 01. 05. 2019.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 11) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 348/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

B o d  č. 15 

Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Milan 

Matovič a Eva Matovičová) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 12 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadateľ, pán Milan Matovič s manželkou, požiadali o odpredaj nehnuteľného majetku mesta z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa. Ide o odpredaj pozemku, ktorý vznikol oddelením dielu 4 o výmere 159 

m² od pôvodného pozemku, o výmere 3520 m². 17. mája 2021 vydal okresný úrad, katastrálny odbor, 

Rozhodnutie, ktorým okrem iného zapisuje do katastra nehnuteľností parcelu registra C,  č. 4208/6, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 159 m², v súlade s priloženým geometrickým plánom. Nakoľko  

uvedené rozhodnutie doposiaľ nenadobudlo právoplatnosť, znenie návrhu uznesenia sa odvoláva na tu 

uvedený geometrický plán, ktorý je aj predmetom vašej Dôvodovej správy a materiálu k uzneseniu.  O 

predmetný pozemok p. Matovič s manželkou sa starajú a  dlhodobo užívajú od r. 1998. Pozemok je 

priľahlým pozemkom, ktorého vlastníkmi sú nadobúdatelia a spĺňa podmienky pre vysporiadanie 

podľa Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo 

užívaných inými osobami, ktorý je účinný od 1. mája 2019.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa (Milan Matovič a Eva Matovičová)  a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu. A takisto aj v tomto bode upozorňujem, že 

vzhľadom na to, že ide o prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa, je 

na schválenie tohto bodu potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny všetkých poslancov, t. j. 15 hlasov. 

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Martin Begala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, v súlade s ustanoveniami §9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľnosti – pozemok, 

nachádzajúci sa v katastrálnom území Trebišov, register C KN, parcelné číslo 4208/6, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere 159 m², ktorý vznikol oddelením dielu 4 o výmere 159 m² od pôvodného 

pozemku, registra C KN, vedeného na LV č. 4170, parcelné číslo 4208/1, zastavaná plocha a nádvorie, 

o výmere  3520 m², na základe Geometrického plánu č. 00222585-2-029/98 na oddelenie parcely č. 

4208/5 a 4208/6 zo dňa 25. 06. 1998, vyhotoveného: Ing. Pačom, úradne overeného dňa 08. 11. 1998 

pod G1-218/98, v prospech nadobúdateľov: Milan Matovič a Eva Matovičová, obaja bytom Tušice č. 

201, 072 02 Tušice, v podiele 1/1 za kúpnu cenu 2.226,00 EUR. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že predmetný pozemok je priľahlým pozemkom k 

pozemku, ktorého vlastníkmi sú nadobúdatelia a spĺňajú podmienky pre vysporiadanie podľa 

Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo užívaných 

inými osobami, ktorý je účinný od 01. 05. 2019.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 12) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 349/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 16 

Prenájom nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (TK 

JUNIOR TV) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 13 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove uznesením č. 21/2013 zo dňa 27. februára 2013 schválilo prenájom 

pozemkov vo vlastníctve mesta Trebišov, nachádzajúcich sa v katastrálnom území Trebišov, 

v prospech nájomcu: Tenisový klub JUNIOR Trebišov, zastúpený: MUDr. Milanom Bérešom, 

prezidentom klubu, za účelom vybudovania tenisového areálu na náklady nájomcu v dohodnutom 

časovom horizonte. Trvanie nájomného vzťahu bolo  dohodnuté na dobu určitú v trvaní 20 rokov, za 

ročné nájomné vo výške 150,00 EUR/rok za oba pozemky. 16. apríla 2013 bola v intenciách vyššie 

uvedeného uznesenia Mestského zastupiteľstva v Trebišove uzatvorená Zmluva o nájme pozemkov za 

účelom výstavby a prevádzkovania tenisového areálu. Táto nadobudla účinnosť  17. apríla 2013. 

S účinnosťou od 1. júla 2020 zaniklo občianske združenie Konfederácia športových zväzov Slovenskej 

republiky, z dôvodu jeho dobrovoľného rozpustenia s likvidáciou. Občianske združenie Tenisový klub 

JUNIOR Trebišov, bolo jeho organizačnou zložkou. Vzhľadom na uvedené občianske združenie 

Tenisový klub JUNIOR Trebišov, zaniklo 1. júla 2020. Zánikom subjektu nájomcu, zanikla platnosť 

a účinnosť Zmluvy. Občianske združenie TK JUNIOR TV, so sídlom na Ulici Komenského, zastúpené 

MUDr. Milanom Bérešom, má naďalej záujem o nájom totožných pozemkov, ktoré boli medzičasom 

rozparcelované pri výstavbe jednotlivých tenisových kurtov ako aj zvyšku areálu, a to rešpektujúc 

podmienky dojednané v pôvodnej zmluve, ktorá má trvanie, doba nájmu do 17. apríla 2033, pri výške 

nájomného vo výške 150,00 EUR/rok/za všetky pozemky. V súčasnosti je občianske združenie 

vlastníkom 6 tenisových kurtov a stavby s príslušenstvom na vybudovanom tenisovom areáli.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala prenájom nehnuteľného majetku mesta 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa (TK JUNIOR TV)  a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh 

na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Ešte pred otvorením diskusie, ja len pripomeniem, že výstavba tenisových areálov 

v priestoroch niekdajšieho škvarového ihriska pri zimnom štadióne bola dôsledkom toho, že činnosť 

tenisového klubu v priestoroch niekdajšej základnej školy na Komenského ulici, bola ukončená 

z dôvodu búrania tohto komplexu, keďže na týchto pozemkoch vyrástol supermarket Kaufland, 

následne pán MUDr. Béreš inicioval vytvorenie areálu, ktorý bude porovnateľný s tým pôvodným. 

Ten vznikol v areáli, v blízkosti zimného štadióna a dodnes je priestorom, ktorý vyhľadávajú rôzne 

generácie športovcov, zvlášť tenisových nadšencov. 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu. Zároveň upozorňujem, že vzhľadom na to, že ide 

o nájom nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa, je na schválenie tohto 

bodu potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny poslancov, t. j. 15 hlasov. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Martin Begala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prenájom nehnuteľného majetku mesta, podľa ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľností nachádzajúcich sa v katastrálnom 

území Trebišov, zapísaných na LV č. 4170, a to konkrétne pozemky registra C KN: 

• parc. č. 3965/68, ostatná plocha, o výmere 824 m², 

• parc. č. 3965/76, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 124 m², 

• parc. č. 3965/77, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 72 m², 

• parc. č. 3965/78, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 617 m², 

• parc. č. 3965/79, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 595 m², 

• parc. č. 3965/80, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 592 m², 

• parc. č. 3965/81, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 473 m², 

• parc. č. 3965/82, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 472 m², 

• parc. č. 3965/83, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 485 m², 

• parc. č. 3965/84, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 43 m², 

• parc. č. 4521/6, ostatná plocha, o výmere 111 m², 

• parc. č. 4521/7, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 98 m², 

• parc. č. 4521/8, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 97 m², 

• parc. č. 4521/9, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 99 m², 

za účelom prevádzkovania tenisového areálu na organizovanie mládežníckych tenisových súťaží 

celoslovenského charakteru a tenisového vyžitia detí, mládeže ako aj širokej verejnosti, v prospech 

nájomcu – občianskeho združenia - TK JUNIOR TV, so sídlom: Komenského 2222/77, 075 01 

Trebišov, IČO: 48 465 011, na dobu určitú do 17.04.2033, za nájomné vo výške 150,00 EUR/ročne. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že občianske združenie vyvíja svoju činnosť na území 

mesta už od roku 2003 a zároveň je vlastníkom 6 tenisových kurtov ako aj stavby s príslušenstvom 

v tenisovom areáli na vyššie uvedených pozemkoch.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 13) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 350/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 17 

Zmluvy o budúcich zmluvách o zriadení vecných bremien (METALPORT, s.r.o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 14 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Riešenie dopravného napojenia areálu nového závodu, spoločnosti METALPORT, s.r.o., je 

nevyhnutnou podmienkou pre vydanie stavebného povolenia. Projekt, spracovaný v súlade s územným 

plánom mesta Trebišov, počíta s mimoareálovým napojením areálu závodu zo štátnej cesty I/79. 

Výstavba napojenia si vyžaduje záber časti, ktoré sú ako označené pozemky v materiáli tohto 

uznesenia, a ktoré sú vo vlastníctve mesta Trebišov. Zároveň bude projektované dopravné napojenie 

slúžiť ako prístupová cesta k projektovanej mestskej kompostárni.  Je preto účelné a pre obe strany 

výhodné zmluvne usporiadať tento vzťah k dotknutým pozemkom, čím sa vytvorí predpoklad pre 

bezproblémové užívanie navrhovaného mimoareálového napojenia areálu METALPORT, s.r.o., 

jednak samotnou spoločnosťou, ale aj mestom Trebišov. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala Zmluvy o budúcich zmluvách o zriadení 

vecných bremien (METALPORT, s.r.o.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Len pripomínam, že vysporiadanie týchto vzťahov je dôležité tak, ako to je uvedené 

v Dôvodovej správe, jednak pre vybudovanie nového závodu spoločnosti METALPORT, ale aj pre 

dopravnú napojiteľnosť už schváleného projektu mestskej kompostárne. Na základe deklarovaného 

záujmu spoločnosť METALPORT, prostredníctvom konateľa avizovala vybudovanie tohto napojenia 

na vlastné náklady.  

Nech sa páči, diskusia.    

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k nehnuteľnostiam nachádzajúcich 

sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 4170, pozemkov registra C KN, parc. č. 

4372/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 2164 m² a parc. č. 4372/2, zastavaná plocha 

a nádvorie, o výmere 42 m² (ďalej len „povinné pozemky“), v prospech budúceho oprávneného: 

METALPORT, s.r.o., Hraničná 2, 040 17 Košice, IČO: 36 195 022, predmetom ktorého bude 

oprávnenie oprávneného – METALPORT, s.r.o. spočívajúce v práve: 

• vstupu a prechodu peši, vjazdu, prejazdu, výjazdu osobnými, nákladnými motorovými 

vozidlami, stavebnými mechanizmami a inými technickými zariadeniami na povinné 

pozemky, za účelom získania prístupu na priľahlú oprávnenú nehnuteľnosť a zabezpečenie 

prístupu k nej v prospech oprávnenej nehnuteľnosti – novovytvoreného pozemku registra C 

KN, parcela č. 3541/62, ostatná plocha, o výmere 21255 m²  (parc. č. 3541/59) 
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a novovytvoreného pozemku registra C KN, parc. č. 3541/59, orná pôda, o výmere 9821 

m², vzniknutých na základe Geometrického plánu č. 36210579-25/2021 zo dňa 22. 03. 

2021, vyhotoveného: GEODÉZIA Trebišov, s.r.o., so sídlom: M. R. Štefánika 1755, 075 01 

Trebišov, IČO: 36 210 579, úradne overeného pod G1-88/2021 dňa 29. 03. 2021, 

z pôvodného pozemku registra C KN, parc. č. 3541/59, orná pôda, o výmere 31076 m², 

zapísaného na LV č. 11673; 

• umiestnenia, užívania, prevádzky, údržby, zmeny, opravy a rekonštrukcie novej verejnej 

účelovej komunikácie napojenej na novú križovatku s napojením na cestu I. triedy č. 79 v 

rámci stavby „Výrobný závod METALPORT“ v rozsahu stavebných objektov „SO 301 

Terénne a sadové úpravy, prvky vonkajšej architektúry“ podľa projektovej dokumentácie 

vypracovanej projektantom Ing. Tomášom Tatarkom, HESCON s.r.o., Námestie sv. Anny 

7269/20c, Trenčín, v mesiaci 02/2020 v prospech stavby oprávneného z vecného bremena – 

METALPORT, s.r.o., Hraničná 2, 040 17 Košice, IČO: 36 195 022 a stavby „TREBIŠOV – 

VÝROBNÝ ZÁVOD METALPORT MIMOAREÁLOVÉ DOPRAVNÉ RIEŠENIE, ROZŠ. ŠT. 

CESTY I/79“ v rozsahu stavebných objektov „SO 202 – Križovatka“ podľa projektovej 

dokumentácie vypracovanej projektantom Ing. Peter ŽÁK, Z-PROJECT, s.r.o., Prosiek 154, 

032 23 Liptovská Sielnica v mesiaci 03/2021, 

to všetko za cenu 0,10 EUR za každý aj začatý m² pozemku, ktorý je zaťažený vecným bremenom, 

najmenej však 100,00 EUR; 

  

B/ schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k časti nehnuteľnosti nachádzajúcej 

sa v katastrálnom území Trebišov, zapísanej na LV č. 4170, pozemku registra C KN, parc. č. 4383, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 31 324 m² (ďalej len „povinný pozemok“), v prospech 

budúceho oprávneného: METALPORT, s.r.o., Hraničná 2, 040 17 Košice, IČO: 36 195 022, 

predmetom ktorého bude oprávnenie oprávneného – METALPORT, s.r.o. spočívajúce v práve: 

• umiestnenia, užívania, prevádzky, údržby, zmeny, opravy a rekonštrukcie stavby 

„TREBIŠOV- VÝROBNÝ ZÁVOD METALPORT MIMOAREÁLOVÉ DOPRAVNÉ 

RIEŠENIE, ROZŠ. ŠT. CESTY 1/79“ a „Výrobný závod METALPORT“ v rozsahu 

stavebných objektov: 

SO 202 - Križovatka 

SO 401 - SPLAŠKOVÁ KANALIZÁCIA + AREÁLOVÝ ROZVOD 

SO 501 - VODOVODNÁ PRÍPOJKA + AREÁLOVÝ ROZVOD 

SO 601 - VN PRÍPOJKA 

SO 607 - TELEKOMUNIKAČNÁ PRÍPOJKA + AREÁLOVÝ ROZVOD 

SO 609 - SLABOPRÚDOVÁ PRÍPOJKA + AREÁLOVÝ ROZVOD 

SO 901 – ODBOČENIE OD VN VEDENIA PO VN PRÍPOJKU 

podľa projektovej dokumentácie vypracovanej projektantom Ing. Peter ŽÁK, Z-PROJEKT, 

s.r.o., Prosiek 154, 032 23 Liptovská Sielnica v mesiaci 03/2021 a projektovej 

dokumentácie vypracovanej projektantom Ing. Tomášom Tatarkom, HESCON s.r.o., 

Námestie sv. Anny 7269/20c, Trenčín v mesiaci 02/2020 v prospech stavby oprávneného 

z vecného bremena – METALPORT, s.r.o., Hraničná 2, 040 17 Košice, IČO: 36 195 022,  

za cenu 0,10 EUR za každý aj začatý m² pozemku, ktorý je zaťažený vecným bremenom, najmenej však 

100,00 EUR; 

 

C/ schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k budúcej stavbe - novej verejnej 

účelovej komunikácii, ktorá bude napojená na novú križovatku s napojením na cestu I. triedy č. 79 a 

ktorá bude zhotovená v rámci stavby „Výrobný závod METALPORT“ v rozsahu stavebného objektu 

„SO 201 Komunikácie a spevnené plochy“ podľa projektovej dokumentácie vypracovanej 

projektantom Ing. Tomášom Tatarkom, HESCON s.r.o., Námestie sv. Anny 7269/20c, Trenčín (ďalej 
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len „povinná stavba“), pričom táto stavba bude zhotovená na nehnuteľnostiach nachádzajúcich sa 

v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 4170, pozemky registra C KN: 

- parc. č. 4372/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 2164 m² a  

- parc. č. 4372/2, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 42 m², 

to všetko v prospech budúceho oprávneného z vecného bremena, vlastníka nehnuteľností  

nachádzajúcich sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 4170, pozemky registra C KN: 

- parc. č. 3542/1, ostatná plocha, o výmere 12 787 m²,   

- parc. č. 3542/2, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 197 m² a 

- parc. č. 3542/3, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 432 m², predmetom ktorého bude právo 

oprávneného z vecného bremena spočívajúce v práve: 

• vstupu a prechodu peši, vjazdu, prejazdu, výjazdu osobnými, nákladnými motorovými 

vozidlami, stavebnými mechanizmami a inými technickými zariadeniami na, resp. cez 

povinnú stavbu, za účelom prístupu na vyššie uvedené pozemky vo vlastníctve budúceho 

oprávneného z vecného bremena, 

toto vecné bremeno sa zriaďuje bezodplatne; 

 

D/ schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k budúcej stavbe - „TREBIŠOV – 

VÝROBNÝ ZÁVOD METALPORT MIMOAREÁLOVÉ DOPRAVNÉ RIEŠENIE, ROZŠ. ŠT. CESTY 

1/79“ a „Výrobný závod METALPORT“ v rozsahu stavebného objektu „SO 202 – Križovatka“ podľa 

projektovej dokumentácie vypracovanej projektantom Ing. Petrom ŽÁKOM, Z-PROJECT, s.r.o., 

Prosiek 154, 032 23 Liptovská Sielnica, v mesiaci 03/2021 a projektantom Ing. Tomášom Tatarkom, 

HESCON s.r.o., Námestie sv. Anny 7269/20c, Trenčín, v mesiaci 02/2020 (ďalej len „povinná 

stavba“), pričom táto stavba bude zhotovená na nehnuteľnosti nachádzajúcej sa v KÚ Trebišov, 

zapísanej na LV č. 4170, pozemok registra C KN: 

- parc. č. 4383, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 31 324 m²,   

to všetko v prospech budúceho oprávneného z vecného bremena, vlastníka nehnuteľnosti  

nachádzajúcej sa v katastrálnom území Trebišov, zapísanej na LV č. 4170, pozemok registra C KN, 

parc. č. 4383, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 31 324 m², predmetom ktorého bude právo 

oprávneného z vecného bremena spočívajúce v práve:  

• vstupu a prechodu peši, vjazdu, prejazdu, výjazdu osobnými, nákladnými motorovými 

vozidlami, stavebnými mechanizmami a inými technickými zariadeniami na, resp. cez 

povinnú stavbu, ktorá bude súčasťou existujúceho cestného telesa, 

toto vecné bremeno sa schvaľuje bezodplatne.      

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 14) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 351/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 18 

Doplnenie lokalít do obstarania Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta 

Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 15 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Predkladaný materiál obsahuje návrhy na doplnenie obstarania  Zmien a doplnkov č. 7  Územného 

plánu mesta  Trebišov o ktoré ich žiadatelia požiadali od decembra 2020. Uvedené zmeny a doplnky 

boli už prejednané mestským zastupiteľstvom na jeho ostatnom rokovaní dňa 26. apríla tohto roka,  

kde boli uznesením mestského zastupiteľstva schválené ako Zmeny a doplnky č. 8 Územného plánu 

mesta Trebišov.  Avšak z pohľadu legislatívno – technického a taktiež z pohľadu časovej a finančnej 

úspory pri obstaraní zmien a doplnkov, navrhujeme Uznesenie č. 334/2021  zrušiť a ním schválené 

zmeny a doplnky územného plánu zahrnúť ako doplnok k obstaraniu zmien a doplnkov č. 7, ktoré boli 

schválené Uznesením č. 287/2020 zo dňa 14. decembra, a to v znení pôvodne predloženého materiálu. 

Predkladané  návrhy   sledujú  komplexné  využitie  územia  prostredníctvom vhodných investičných 

zámerov. Navrhované predložené zmeny a doplnky územnoplánovacej  dokumentácie  nie  sú  

v rozpore s verejným   záujmom. Obstaranie  a schválenie  navrhovaných  zmien  je nevyhnutnou 

podmienkou pre realizáciu plánovaných investičných zámerov. 

V súlade  s   § 19 zák. č.  50/1976  Zb.  o   územnom plánovaní  a stavebnom poriadku v znení 

neskorších predpisov budú náklady na obstaranie týchto zmien hradené žiadateľmi. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala Doplnenie lokalít do obstarania Zmien 

a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Martin Begala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ zrušuje 

Uznesenie Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 334/2021 zo dňa 26. 04. 2021; 

 

B/ schvaľuje 

v súlade s § 30 ods. 1 a nasl. zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku 

v znení neskorších predpisov, doplnenie lokalít podľa prílohy č. 1 tohto uznesenia do obstarania Zmien 

a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Trebišov, ktoré boli schválené uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Trebišove č. 278/2020 dňa 14. 12. 2020, a to na náklady žiadateľov podľa § 19 

stavebného zákona. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 15) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 352/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 19 

Vyjadrenie k správnej žalobe sp. zn. 6S/24/2018 (uznesenie č. 92/2015) 
Predkladá: Ing. Peter Duč, poslanec MsZ. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 16 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Spracovateľom a predkladateľom tohto materiálu je poslanec mestského zastupiteľstva, zástupca 

primátora, Ing. Peter Duč. Odovzdávam mu slovo, aby uviedol tento materiál. 

 

Ing. Duč: 

Dňa 5. októbra 2015 prijalo Mestské zastupiteľstvo v Trebišove uznesenie č. 92/2015, ktorým 

schválilo pod bodom A/ ods. 1 Dodatok č. 2 k Štatútu Mesta Trebišov. Týmto dodatkom okrem iného 

rozšírilo kompetenciu mestského zastupiteľstva rozhodovať o obstarávaní dlhodobého majetku, 

o technickom zhodnotení dlhodobého majetku ako aj o verejných obstarávaniach, ktorých 

predpokladaná hodnota zákazky presiahne 20.000,- eur bez DPH. Proti vyššie citovaným častiam 

uznesenia bol podaný v októbri 2017 protest prokurátora, Okresnej prokuratúry Trebišov. Následne 

mestské zastupiteľstvo 11. decembra 2017 prijalo uznesenie č. 122/2017, ktorým nevyhovelo vyššie 

uvedenému protestu prokurátora. Nakoľko mesto Trebišov nevyhovelo protestu prokurátora 

a nezrušilo ním napadnuté časti uznesenia č. 92/2015, tak prokurátor okresnej prokuratúry podal 

v súlade so  zákonom žalobu o preskúmanie zákonnosti tohto  uznesenia na Krajský súd v Košiciach. 

Uznesením č. 23/2018 Mestské zastupiteľstvo v Trebišove schválilo Dodatok č. 3 k štatútu mesta, 

ktorým sporné znenie Dodatku č. 2 k štatútu mesta zrušilo. Krajský súd v Košiciach vyzval listom 

z marca 2021, aby v lehote do 2 mesiacov od doručenia  tejto výzvy, sa vyjadrili  k podanej správnej 

žalobe s tým, že v zmysle citovaného ustanovenia sa vyjadrenie mestského zastupiteľstva podáva 

v podobe prijatého uznesenia. V súlade s legislatívou ak má správny súd za to, že došlo k stretu 

záujmov medzi štatutárnym orgánom žalovaného a zastupiteľstvom, vyžiada si vyjadrenie k žalobe aj 

od zastupiteľstva. Výzve správneho súdu je zastupiteľstvo povinné vyhovieť do dvoch mesiacov. 

Vyjadrenie podáva zastupiteľstvo v podobe prijatého uznesenia. S ohľadom na vyššie uvedené 

a v súlade so znením bodu 3.7. platného Rokovacieho poriadku mestského zastupiteľstva, predkladám 

v tejto veci návrh na uznesenie poslanec Mestského zastupiteľstva v Trebišove.   

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Zároveň chcem požiadať Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala Vyjadrenie k správnej žalobe sp. zn. 

6S/24/2018 (uznesenie č. 92/2015) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť 

tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páč, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

MUDr. Tomko: 

Prešiel som si, dá sa povedať, dosť podrobne materiál, ktorý nám bol doručený, ale vôbec som z toho 

galimatiášu nepochopil, čo vlastne súd sa má zaoberať takýmto problémom. Teraz máme zrušiť 

zrušené, alebo potvrdiť zrušené, alebo len zobrať na vedomie, ako je to uvedené z návrhu na 

uznesenie? Čiže, tu je tá situácia a vôbec som nepochopil aký zákon sme mali porušiť, alebo vtedy 

mestské zastupiteľstvo porušiť alebo nejaké stanovy. Keďže je tam uvedené aj od okresného 

prokurátora JUDr. Kohana, aký je štatút mestských zastupiteľstiev. V podstate je tam uvedené, že 

mestské zastupiteľstvo, si niektoré tie veci môže dať do svojho štatútu. Takže, som na rozpakoch, 

jedným slovom.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja chcem len upozorniť, že až taká ľubovôľa tam nie je, pretože rozhodnutiu súdu alebo konaniu sudu, 

predchádzal protest prokurátora, ktorý poslanci mali možnosť prerokovať a vyhovieť. Keďže v tomto 

zmysle došlo k porušeniu, na čo reagovali poslanci, myslím predchádzajúceho zastupiteľstva, že tento 

protest nereflektovali, takže až preto konal súd.  

 

Ing. Duč: FP  

Tak, aby som vysvetlil. Vôbec to nie je také zmätočné, ako sa na prvý pohľad zdá. Vtedy, v tom roku 

2015 bolo toto rozhodnutie  mestského zastupiteľstva schválené, alebo tento návrh na uznesenie bol 

schválený.  Som ako tajomník finančnej komisie, vtedajší, viackrát upozorňoval na nezákonnosť tohto 

uznesenia. Samozrejme aj vtedajšie vedenie mesta na čele s pánom primátorom, upozorňovalo 

viacnásobne, že bol porušený zákon. Odkonzultovali sme si to aj s doc. Sotolářom, ktorý je v tomto 

smere dá sa povedať, profesionálnym expertom, čo sa týka komunálneho práva. Takisto jeho názor bol 

ten, že zákon bol porušený. Správne povedal aj pán primátor pred chvíľočkou, že áno, mestské 

zastupiteľstvo si vie niektoré právomoci, teraz použijem možno nevhodné slovo, uzurpovať, ale nie 

hociktoré. A mestské zastupiteľstvo nemôže zasahovať do procesu verejného obstarávania. Na to 

existuje zákon, ktorý presne hovorí, čo a ako sa má robiť  a určite mestské zastupiteľstvo nie je nad 

zákon. Čiže, tu toto bolo porušené a takisto ten zámer, že o všetkom, čo mesto išlo obstarať alebo 

technicky zhodnotiť majetok, muselo rozhodovať mestské zastupiteľstvo, takisto je to zásah. Je tam 

viacero rozporov s legislatívou, pretože v tom období, hovorím ešte raz, som bol tajomníkom komisie 

finančnej a bolo to nesmierne procedurálne náročné, čokoľvek, čo malo hodnotu vyššiu ako 1700 eur, 

všetko sme museli dávať na finančnú komisiu, tie uznesenia, to bolo niečo neskutočné a veľmi to 

brzdilo rozvoj mesta a jednoducho, sú to bežné operatívne veci, ktoré sa riešia dá sa povedať na dennej 

báze, a my s každou jednou takouto maličkosťou sme museli ísť na mestské zastupiteľstvo a celé toto 

teraz takýto názor zdieľa  aj prokurátor a takisto aj súd. Samozrejme rozhodnutie súdu ja predikovať 

neviem. No, je zrejmé, že asi to bude tak, že zákon porušený bol. Jediný uzáver z toho bude teraz taký, 

že jak sa rozhodneme zobrať to na vedomie, dáme do celého Slovenska len precedens, že ops, tu sú 

nejaké hranice mestského zastupiteľstva, nemôžeme sa tu tváriť ako mocipáni, zemepáni, existuje 

určitý zákon a spupnosť musí ísť nabok. Takže, len to zoberieme na vedomie, vytvorí sa precedens, 

nikto z toho potrestaný nebude, žiadna sankcia z toho nebude, nikto do väzenia nepôjde, ale 

jednoducho, ešte raz opakujem, pre iné samosprávy sa vytvorí precedens, aby sa takého niečoho už 

vyvarovali v budúcnosti. Ďakujem.  
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PhDr. Čižmár: 

Ešte keď môžem, tak ja len doplním, že som bol prekvapený, keď išlo o také výborné rozhodnutie, 

resp. návrh uznesenia, že to dotyčný iniciátor neuplatnil už v čase, keď pôsobil vo vedení mesta, aby si 

dal schváliť mestským zastupiteľstvom takýto postup. Pretože podľa toho, čo sa tu rozprávame, takéto 

uznesenie, to hlavne hovorím vo vzťahu k poslancom, ktorí tu pôsobili v predchádzajúcom období 

znamenalo, že pri každom jednom úkone, či už pri podávaní žiadosti o eurofondy, ktoré tak radi 

kritizujú tí, o ktorých hovorím, že sa nečerpajú alebo neviem odkiaľ majú tieto informácie, že sa 

nečerpajú. Čiže aj pri podaní žiadosti, resp. aj pri vyčlenení prostriedkov na podanie takejto žiadosti 

a potom aj pri predkladaní uznesenia k takejto žiadosti, kde už boli vyšpecifikované sumy na základe 

verejného obstarávania a tomu musel ešte predchádzať súhlas s verejným obstarávaním na takúto 

súťaž sa muselo schádzať zastupiteľstvo. Aj preto rokovania mestských zastupiteľstiev boli 10 až 11 

krát. Chcem povedať znovu pre tých, ktorí radi nás berú ako svoj terč, že my sme s tým problém 

nemali, ani raz sme sa nesťažovali, že sa tu stretávame 11, 12 krát do roka a že rokujeme od rána od 

ôsmej, deviatej do večera do siedmej, ôsmej. Len chcem pripomenúť pán doktor, vy ste neboli vtedy 

poslancom, že už jeden takýto precedens tu bol v súvislosti so všeobecne záväzným nariadením pod 

názvom Poriadok a čistota, ktorým sa tiež často niekto  ohradzuje, aký to bol výborný nástroj. Možno 

neviete, že v roku 2014 už v auguste, prokurátor, okresný prokurátor napadol toto všeobecne záväzné 

nariadenie a toto všeobecne záväzné nariadenie vtedajšie vedenie mesta dovolilo nepredložiť ani na 

rokovanie mestského zastupiteľstva, aj keď rokovanie mestského zastupiteľstva v septembri 2014 

bolo, nechalo to voľne plávať až do momentu, keď tu nastúpilo nové vedenie mesta a boli sme 

upozornení okresnou prokuratúrou, že túto vec musíme prejednať, pretože to spadne pod pôsobnosť 

krajského súdu, načo následne nové vedenie mesta bolo obvinené, že svojvoľne ide rušiť účinný 

nástroj boja proti kontajnerizmu pod názvom Poriadok a čistota.  Takže sa len opakuje ten istý scenár, 

keď ten, ktorý má možnosť sa vyjadriť sa vyjadril, tzn. konštatoval porušenie zákona. Mestské 

zastupiteľstvo na tento podnet nereaguje, odmietne a potom následne všetko spadá do kompetencie 

súdu, ktorý následne potvrdí toto porušenie zákona. Tak len toľko v skratke pre vysvetlenie aj tým, 

ktorí sú prvé obdobie mestskými poslancami, že aj dokument, známy dokument s názvom Poriadok 

a čistota, mal asi takú právnu silu, keď sa ním často oháňa niekto.  

Nech sa páči, otváram diskusiu ešte k uvedenému bodu.  

 

Ak sa nikto nehlási, končím diskusiu a zároveň odovzdávam slovo návrhovej komisie, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Martin Begala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

žalobu žalobcu: Okresnej prokuratúry Trebišov, Jána Husa 1925/15, 075 01 Trebišov, proti 

žalovanému: Mesto Trebišov, M. R. Štefánika 862/204, 075 25 Trebišov, o preskúmanie uznesenia 

Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 92/2015 zo dňa 05.10.2015, vedenej na Krajskom súde 

v Košiciach pod sp. zn. 6S/24/2018. 

 

  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 16) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 353/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

B o d  č. 20 

Odvolanie a vymenovanie riaditeľa Technických služieb mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 17 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

S účinnosťou od 4. decembra 2018 bol pán Michal Davala menovaný do funkcie riaditeľa 

Technických služieb mesta Trebišov. Pán Michal Davala podal žiadosť o ukončenie výkonu funkcie 

riaditeľa Technických služieb mesta Trebišov z dôvodu odchodu do starobného dôchodku. Podľa § 11 

ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov mestské 

zastupiteľstvo rozhoduje o základných otázkach života obce, najmä je mu vyhradené zriaďovať, 

zrušovať a kontrolovať rozpočtové a príspevkové organizácie obce a na návrh starostu vymenúvať 

a odvolávať ich vedúcich, t. j. riaditeľov, zakladať a zrušovať obchodné spoločnosti a iné právnické 

osoby a schvaľovať zástupcov obce do ich štatutárnych a kontrolných orgánov, ako aj schvaľovať 

majetkovú účasť obce v právnickej osobe. Vzhľadom na  uvedené vám  predkladáme návrh  na  

odvolanie doterajšieho  riaditeľa a vymenovanie nového riaditeľa Technických služieb mesta Trebišov. 

Pri tejto príležitosti, chcem privítať na dnešnom rokovaní tak pána Michala Davalu, riaditeľa 

technických služieb, ako aj pána Imricha Feketeho, ktorý je navrhnutý na menovanie do pozície 

riaditeľa technických služieb. Skôr, ako dám slovo pánovi Ing. Feketemu, aby sa predstavil a zároveň 

predstavil aj víziu ďalšieho fungovania technických služieb. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala Odvolanie a vymenovanie riaditeľa 

Technických služieb mesta Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Na základe toho, že ešte o slovo pred pánom Ing. Feketem, požiadal aj pán Michal Davala, 

odovzdávam mu slovo, nech sa páči.  

 

Davala: riaditeľ TS 

Vážený pán primátor, vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, vedenie mesta, všetci prítomní, 

ja by som sa len v krátkosti chcel poďakovať za spoluprácu v minulom období a do budúcna vám 

popriať veľa zdravia, rodinnej pohody, pracovných úspechov a toto isté by som chcel smerovať 

všetkým zamestnancom mesta, spolupracovníkom technických služieb. A na záver ešte jedna vec, 

novému vedeniu technických služieb, chcem popriať veľa úspechov pri nastúpenom trende 

zveľaďovania technických služieb a vybavenia technikou. Ešte raz, ďakujem, všetko najlepšie.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme. Teraz odovzdám slovo pánovi Ing. Imrichovi Feketemu. Nech sa páči, pán inžinier.  
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Ing. Fekete: 

Dobrý deň, vážené dámy, vážení páni. Volám sa Imrich Fekete a mám 44 rokov, ukončené inžinierske 

štúdium na Strojníckej fakulte Technickej univerzity v Košiciach, odbor odpadové hospodárstvo, 

environmentálne inžinierstvo. Som zamestnancom technických služieb od augusta minulého roka, na 

pozícii vedúceho odpadového hospodárstva. Po menovaní do funkcie riaditeľa chcem pokračovať 

v procese skvalitňovania služieb občanom a rozvoja technických služieb vo všetkých oblastiach, ktoré 

spravujeme. V areáli technických služieb sa začala celková úprava areálu a oprava budov, bola 

nainštalovaná mostová váha, ktorá sa využíva na zaznamenávanie množstva prijatého ako aj 

odovzdaného odpadu a mesto takisto pracuje na projekte nového zberného dvora. Do doby realizácie 

projektu majú k dispozícii občania renomovaný zberný dvor, na ktorom sú zabezpečované všetky 

služby, ktoré nám vyplývajú z VZN o zbernom dvore. Technické služby si zriadili tohto roku aj 

vlastné zariadenie na zber odpadov, ktoré slúži na podnikateľskú činnosť. V prvej fáze tohto projektu 

sa zameriavame hlavne na stavebný odpad, jeho uloženie a spracovanie, ale plánujeme rozšíriť toto 

portfólio o ďalšie komodity. V rámci technických služieb prevádzkujeme aj doseparačné stredisko, 

v ktorom sa zhodnocuje separovaný odpad, ktorý je zbieraný z mesta v rámci bytových domov ako aj 

bytoviek. Z dôvodu enormného navýšenia triedeného odpadu sme boli nútení zabezpečiť triediacu 

linku na zefektívnenie triedenia a následne aj jeho spracovania. Všetok tento spracovaný, vytriedený 

odpad sa zhodnocuje v spoločnostiach, s ktorými máme zmluvy. Je to síce k optimálnemu stavu dosť 

ďaleko, ale robíme v rámci finančných európskych zdrojov maximum, čo sa dá, aby sa zefektívnilo 

toto spracovanie na najvyššiu možnú dobu. V rámci technických služieb sprevádzkujeme aj 

hospodárske stredisko Mičurinka. V tomto stredisku sa snažíme riešiť hlavne grantové výzvy na 

zlepšenie stavu, keďže skleníky a budovy sú v dosť zlom stave. V rámci cintorína je v pláne 

digitalizácia hrobových miest a výstavba urnového hája. Mestské športoviská máme takisto v správe, 

väčšina z nich je momentálne v rekonštrukcii, plaváreň tesne pred otvorením. Ďalej, technické služby 

zabezpečujú chod mesta v rámci údržby ciest, chodníkov,  na to sa využíva vo veľkej miere infražiarič, 

ktorý skvalitňuje úpravu a opravu ciest. Takisto spravujeme osvetlenie, pripravujú sa aj podklady 

k rekonštrukcii, aby pri možných výzvach sme boli schopní predložiť tieto podklady a žiadať o granty 

v rámci rekonštrukcie osvetlenia. Takisto sú plánované parkoviská a opravy ciest v rámci mesta s tým, 

že technické služby budú participovať na ich prevádzke a údržbe.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme. Nech sa páči, otvárame diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Ing. Bobík: 

Ja najprv chcem poďakovať pánovi Davalovi, myslím, že sa to patrí za tie roky, ktoré venoval v rámci 

činnosti technických služieb a pripravil a odovzdal štafetu kolegom. Myslím si, že okrem možno 

kolegov, ktorí budú ďakovať, tak ja jednak za seba, ale aj za poslanecký zbor by som chcel poďakovať 

za aktívnu prácu v rámci pomerne ťažkej problematiky, ktoré technické služby zabezpečujú a v rámci 

širokého poľa pôsobnosti, ktoré majú v správe, takže ešte raz ďakujem. A čo sa týka otázky pre 

potenciálneho riaditeľa, ktorý bude, ktorého budeme schvaľovať, tak sa chcem spýtať, že podľa toho, 

čo ste hovorili v rámci profesionálneho životopisu, tak ste práve sa venovali v oblasti odpadového 

hospodárstva a v rámci toho, čo ste menovali, ste vo väčšine vymenovali to, čo vieme, že sa realizuje 

alebo je v procese. Chcel by som sa spýtať, máte aj nejakú možno väčšiu ambíciu v rámci toho, čo by 

sme v odpadovom hospodárstve mali ďalej realizovať, okrem tých vecí, ktoré samozrejme vieme, že 

sú v nejakom procese, či už je to výstavba zberného dvora, alebo teda žiadosť o dotáciu, aby som bol 

presnejší, resp. kompostárne. A čo ďalej, kam by sme mali pokračovať, aby sme v podstate eliminovali 

to, čo nám hrozí o pár rokov, že teda by sme mali ukončiť odvoz toho odpadu na skládky, či máte 

niečo pripravené alebo to bude ešte len v procese, že sa budete tým ďalej venovať a dostaneme sa 

k tomu v ďalšom období.  

 

Ing. Fekete: 

Celý tento proces odpadového hospodárstva je rozbehnutý, všetky opatrenia, ktoré sme doteraz prijali 

nadväzujú na zákony, ktoré boli prijaté v rámci Európskej únii, alebo priamo Slovenskej republiky. 

V rámci mesta je dosť veľa výziev, kde musíme zapracovať na odpadoch. Momentálne hlavný 
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problém je vyriešiť to zvýšené triedenie. Preto aj tá triediaca linka na doseparačnom stredisku, za 

posledný rok sme zvýšili komodity, ktoré sú vyseparované, ktoré doteraz sa len skládkovali, príklad 

poviem v rámci spracovania, začali sme spracovávať fólie, tvrdé plasty, našli sme odberateľov na to, 

predtým sa to skládkovalo priamo len na skládke. Tieto komodity sa momentálne už odbúravajú iným 

spôsobom, tým pádom znižujeme náklady mestu v rámci skládkovania a začalo sa riešiť aj kuchynský 

odpad, biologický odpad v rámci mesta. Tento mesiac sa začal vývoz od bytových domov. V rámci 

mesta boli zakúpené kompostéry pre rodinné domy, ktoré takisto slúžia na zhodnocovanie tohto 

biologického odpadu v rámci rodinných domov. Plánovaná kompostáreň bude slúžiť na spracovanie 

a ďalšie zefektívnenie nakladania s týmto odpadom, keďže v roku 2023 je v rámci slovenského zákona 

pripravená povinnosť kuchynský odpad separovať aj z rodinných domov. Ohľadom ostatných komodít 

snažíme sa vyjednať odber, keďže problém je v rámci Slovenska so spracovaním všetkých komodít, 

lebo vytriediť dokážeme toho veľa, ale je to závislé od toho, ako to dokážu spracovateľské firmy 

prijať, alebo odoberať v rámci Slovenska, čo je v rámci sveta spracovateľné, alebo čo možno vidíte, 

niekde sa stretávate s tým, že kde inde, čo všetko spracovávajú a čo dokážu zhodnotiť, ešte 

neznamená, že aj v rámci Slovenska to vieme zhodnotiť. My nemôžeme kumulovať nejaké odpady, 

ktoré nikto nespracováva na Slovensku, alebo odvoz niekde mimo Slovenska je strašne nákladné. 

Tieto sa aj naďalej musia skládkovať alebo spaľovať, záleží od toho, ktorá spoločnosť to doberá. Ale 

určite rozvoj vidím v tom, aby sme naďalej nachádzali tých odberateľov a snažili sa nadviazať tie 

odberateľské vzťahy tým, že budeme čím viac odpadu separovať a nakladať s ním v rámci 

spracovania.  

 

PhDr. Čižmár: 

Možno ešte doplniť informáciu, aké oblasti technického zabezpečenia sú v pláne, možno aj na to bola 

smerovaná otázka, či v rámci riešenia odpadovej politiky je v pláne, hoci nie aktuálne pre tento rok, ale 

s nejakou víziou pár rokov riešiť doplnenie technického stavu. 

 

Ing. Fekete: 

Určite. Momentálny stav technických službách je alarmujúci v rámci spracovania, hlavne triedeného 

odpadu, takisto aj keďže sa navyšuje ten triedený zber, tak aj k tomu bude potrebné navýšiť 

mechanizáciu alebo technologické spracovanie tohto odpadu, keďže väčšina odpadu je s nízkou 

mernou hmotnosťou, tzn., že vysoký objem, nízka váha, tak aby bolo rentabilné vôbec niekde to 

doručiť, alebo aby tí odberatelia mali záujem o tú komoditu, musíme ju vedieť spracovať do formy, 

ktorá bude pre nich zaujímavá pri dovoze. Napr. polystyrén, ktorý separujeme, je v pláne zakúpenie 

lisu, ktorý dokáže spracovať 300 kg do m3 tejto komodity, ktorá v takomto objeme má pár desiatok 

kilogramov, keď je vo voľnom stave. Tento polystyrén napr. už separujeme sedem mesiacov 

a nazberali sme toho zatiaľ na nejakých 200 m3, čiže ten objem je enormný pri nízkej váhe. Ale to 

všetky tieto technické zabezpečenia riešime alebo sa snažíme riešiť buď výzvami alebo grantmi, ktoré 

sú v rámci buď Európskej únie alebo nejakých Nórskych fondov, je to v procese, všetko je v rámci 

možnosti podávané, aké sú výzvy, ktoré prichádzajú, takisto na nich reflektujeme a máme pripravené 

tie podklady, keď nejaká nová výzva vyjde, aby sme hneď mohli reagovať na to.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja len chcem doplniť, že aj v prípade výzvy, žiadosti, úspešnej žiadosti o kompostáreň, ktorú 

pripravoval tím pracovníkov na čele s pani zástupkyňou, ten tiež ráta s doplnením technického stavu 

a zároveň aj nedávno schvaľovaná žiadosť z Nórskych fondov je takisto smerovaná na technické 

vybavenie, v tomto prípade už pracovnej skupiny, ktorá zase môže napomáhať pri údržbe 

a zveľaďovaní spevnených častí v meste, tzn. hlavne chodníkových priestorov.  

 

Bc. Gedeon: 

Prajem dobrý deň všetkým. V prvom rade by som sa chcel poďakovať pánovi riaditeľovi Davalovi za 

jeho prácu, ktorú odviedol v prospech občanov mesta Trebišov. Už ako pracovník v práčovni, potom 

ako riaditeľ technických služieb, pán riaditeľ veľmi ďakujem za mňa a za všetkých občanov 

Trebišova, verím, že mám pravdu, čo hovorím. 
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Ďalší bod by som prešiel, pán Ing. Fekete, chcem sa spýtať, v životopise máte písané, skončili ste 

Technickú univerzitu v Košiciach, potom ste pracovali vo Vagónke Trebišov, potom ste išli do 

Spojeného kráľovstva, kde ste sa venovali kompletnej rekonštrukcii bytových a nebytových priestorov 

a od ôsmeho mesiaca 2020 ste sa zamestnal na Technických službách mesta Trebišov. Čiže dovtedy, 

dokedy ste skončil školu, ste sa nevenoval problematike odpadov a jeho zhodnocovanie, resp. 

separovanie odpadu, keď sa mýlim, opravte ma. Potom by som sa chcel ešte spýtať, lebo tak, ako tu už 

povedal kolega Bobík, nepredstavili ste nám žiadne vaše nové výzvy alebo plány do budúcna, ako by 

to malo ísť ďalej. Pokračujete len v tom, čo už kolektív okolo pána Davalu, riaditeľa, pána Davalu ako 

námestníka rozbehli, urobili enormné práce, veľký kus práce urobili na zbernom dvore, pred 

technickými službami, aj v celom meste. Čiže, ja tak vnútorne nie som presvedčený, že vy ste ten 

správny chlap na miesto riaditeľa, určite by som si tam vedel predstaviť súčasného námestníka pána 

Davalu. No, lenže keď došlo k takému rozhodnutiu, k akému došlo, zrejme budeme musieť 

rešpektovať. Čiže, chcel by som sa spýtať pán inžinier, povedzte nám nejaké nové veci, ktoré vy vidíte 

okrem toho lisu, ten lis sa kúpi tak, či tak. V závere by som ešte chcel pani zástupkyni pogratulovať, 

poďakovať za snahu a za tú fakt veľkú, veľkú prácu ohľadom kompostárne a veľká gratulácia 

k schváleniu a verím, že všetci občania sa už tešia, že ten dvor budeme môcť nejak urobiť  a že ho  

budeme všetci využívať. Pani zástupkyňa, ešte raz veľké ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Dovolím si ťa poopraviť pán poslanec, tie zmeny, ktoré zasiahli zberný dvor, boli s účasťou pána Ing. 

Feketeho, to ti potvrdí pán Davala. Čiže nie tak, že prišiel, on sa podieľal na nich, tzn. bol súčasťou, 

takže to si môžeš zistiť u pána Davalu, pretože práve oni dvaja sa podieľali na všetkých tých zmenách, 

hlavne to, keď si konštatoval ako vyzerá zberný dvor, tak tu máš človeka, ktorý stojí za tými zmenami 

aj celkovo pri charaktere zberného dvora momentálne, aj keď to nie je ešte dokonalé, aj pri všetkých 

ďalších nehnuteľnostiach, ktoré sú súčasťou. Takže, nestaval by som to do pozície, že prišiel do 

niečoho, čo niekto iný pripravil, práve naopak. 

 

Ing. Fekete: 

K tomu, že som bol v zahraničí, áno to je pravda, samozrejme. Čo sa týka odpadového hospodárstva, 

nie je to uvedené v životopise, lebo som neukončil doktorandské štúdium dizertačnou prácou, ale 

ďalších sedem rokov som bol aktívne, akože externe som aktívne študoval odpadové hospodárstvo na 

Technickej univerzite. Akurát z dôvodu vysokého pracovného vyťaženia, v rámci vlastnej firmy, ktorú 

som mal tam založenú a to stavebnú činnosť a úpravu, už som nedotiahol do úspešného konca 

dizertačnou prácou, ale mal som všetky skúšky, všetko som mal urobené, len dizertačku som 

nedokončil, moja smola. Venoval som sa tejto problematike, mal som aj publikácie v rámci 

publikačnej činnosti. V rámci Anglicka som sa zaujímal aktívne v rámci okresu, kde som žil o túto 

problematiku, bol som účastný aj nejakých stretnutí, alebo tých akcií, ktoré tam prebiehali v rámci 

toho. Čiže do tejto problematiky si dovolím tvrdiť, dosť dobre vidím v rámci odpadového 

hospodárstva. A čo sa týka, ako povedal pán primátor, po mojom príchode do technických služieb som 

sa snažil tieto skúsenosti a tieto znalosti pretransformovať na slovenské pomery. Neviem, potom si už 

musíte odkonzultovať s pánom Davalom, čo sa týka môjho príspevku k tomu, čo sa momentálne udialo 

v technických službách.  

 

Ing. Duč: FP 

Pán poslanec, len ti chcem povedať, alebo fakty dať na pravú mieru. Tak, ako  pán primátor ma 

predbehol, ale presne to som chcel povedať, že pán Ing. Fekete svojím príchodom, práve započal ten 

proces premeny zberného dvora, ktorý tam dnes je vidieť. Je tam ešte obrovský kopec práce, ale dosť 

na to, že veľmi výrazne prispel k redukcii k tej obrovskej kope stavebného odpadu, obrovskej redukcii 

alebo redukcii obrovskej kopy biologického odpadu, čo boli konáre, tráva atď. Celé na tom zbernom 

dvore dostalo hlavu aj pätu. Moja osobná skúsenosť, aj uplynulý víkend som bol na zbernom dvore, 

pracovník prišiel a presne povedal, že čo, kde, mám podávať, dokonca ešte aj plasty ako také, keď 

prinesiem plasty aj HDPE, aj LDPE, všetko v kope, oni to tam ešte triedia, boli sme sa pred, čo je 

veľmi dôležité. Myslím si, že aj keď pánom Ing. Bobíkom bolo hovorené, že  nejakú víziu pán, možno 

budúci riaditeľ, nepredstavil, tak ja si myslím, že zaňho to poviem ak môžem. Tá vízia je v podstate už 
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sa sama pretavuje do praxe jeho prístupom k práci, pretože veľakrát sme mali aj také konfrontačné 

jednania, pretože on má veľmi veľké vízie a my sme zase limitovaní financiami a tu vždy narazí kosa 

na kameň, ale napokon vždy sa vieme dohodnúť a výsledok vidíme na zbernom dvore. Takže, nebral 

by som, že nevie, čo robí, že nemá víziu. Vízia je jednoduchá a jasná, separovať, separovať. Čiže, toto 

je jeho doména, fakt robí obrovské pokroky ako zamestnanec technických služieb a toto by som 

definoval ako víziu na najbližšie desaťročia, práca s odpadom a boj s neprispôsobivými ľuďmi, teraz 

nemám na mysli marginalizovanú rómsku komunitu, ale ľudí z majority, aj z majority, ktorí odmietajú 

separovať, alebo separujú veľmi málo. Čo sa týka potenciálneho obsadenia tohto postu  pánom 

Miroslavom Davalom, bolo by to možné až v tom prípade, ak by sa vzdal poslaneckého mandátu, čo 

on, podľa mne dostupných informácií odmieta sa vzdať mandátu, pretože získal obrovskú dôveru ľudí 

a najlepšie ak to povie on sám, nebudem sa mu ja do toho miešať, takže musel by sa vzdať. A napokon 

s ponukou obsadiť tento post Ing. Feketem prišiel sám námestník, Miro Davala, čiže netreba to tak 

brať, že niekto tu niečo od stola rozhodol, vôbec to tak nebolo, bol som toho všetkého prítomný, viem 

ako to prebiehalo, viem o čom sme sa rozprávali, čiže netreba to tak emočne stavať do tej roviny. Ja 

osobne za seba poviem, že si prácu Mira Davalu si nesmierne vážim, lebo jeho prístupom sa udiali, 

teraz nehovorím len o zbernom dvore alebo s odpadom, o odpade, ale  jeho prístupom sa tam mnohé 

veci dokázali zmeniť, napokon aj tá budova technických služieb už za niečo hovorí. Nakúpilo sa 

množstvo strojov, či spomeniem multikáry alebo ten traktor kubota, čokoľvek, infrasety atď. 

Samozrejme je tu veľká zásluha aj pracovníkov mesta alebo mestského úradu, ale Miro Davala, tam 

zanechal svoju veľmi výraznú a pozitívnu stopu a netrebalo by sa tu nejakým spôsobom teraz 

rozkmotriť na tom, že kto, čo povedal. Opakujem ešte raz, Ing. Fekete bol prvotne, verbálne 

nominovaný pánom námestníkom Mirom Davalom. Ďakujem. 

 

PhDr. Kereštanová: 

Ja by som chcela smerom k pánovi Michalovi Davalovi. Miško, veľmi pekne ďakujem v mene svojom, 

možnože hovorím aj za mnohých poslancov. Ďakujem za spoluprácu, ďakujem za všetko, čo si urobil, 

mali sme možnosť spolupracovať, či už ako obyvateľka mesta som sa na teba obrátila, či ako 

poslankyňa, či ako riaditeľka Múzea v Trebišove. Chcem povedať to, že stále, keď bola nejaká 

komplikácia, stále sa veci vyriešili, takže ďakujem pekne.  Technické služby pod vedením tvojím, 

robili podľa mňa najlepšie ako vedeli a aké mali možnosti. Takže ďakujem ešte raz a všetko dobré na 

zaslúženom dôchodku.  

 

Ing. Telepovský: 

Dovoľte mi, aby ja som oslovil pána Michala Davalu. Oslovil ho podobne, ako ho oslovili moji 

predrečníci s poďakovaním, s poďakovaním jednak ako občana a jednak z titulu môjho profesného 

zaradenia. Ja som z titulu riaditeľa dopravného inšpektorátu roky a roky spolupracoval s pánom 

Michalom Davalom na úseku správy ciest, na úseku, ktorý je veľmi zložitý, veľmi komplikovaný, 

koniec-koncov celá činnosť na technických službách a musím povedať, že pán Davala v rámci svojich 

možností stále a okamžite vychádzal v ústrety a pomáhal. Ešte raz veľká vďaka za spoluprácu a prajem 

všetko, všetko dobré do ďalšieho obdobia. A čo sa týka nominácie, nominácie na nového riaditeľa 

technických služieb. Kto chodí do technických služieb hlavne na zberný dvor, vidí, aká úžasná zmena 

sa tam za posledné roky udiala. Tá zmena bola pod taktovkou jednak pána Michala Davalu a pod 

taktovkou pána Miroslava Davalu,  v súčinnosti so všetkými pracovníkmi technických služieb a bezo 

sporu aj pána Ing. Feketeho. Ja osobne ho nepoznám, ale priznám sa, očakával som nomináciu 

v opačnom garde. Mám na mysli poradie riaditeľ, zástupca a mená pán Ing. Fekete, resp. pán Miroslav 

Davala. Samozrejme z pochopiteľných dôvodov nám tu boli pred chvíľou vysvetlené, túto nomináciu 

prijímam a chcem len veriť, že tento nový tandem bude šľapať minimálne tak dobre, ak nie určite 

lepšie, ako bol tandem Michal Davala a Miroslav Davala. Takže, prípadnej novej dvojici, prajem 

všetko dobré.  

 

Davala: 

Dobrý deň vážené dámy, vážení páni, poslanci, vedenie mesta. Ja by som len chcel na záver, 

predpokladám, možnože na záver k tejto diskusie, k tejto nominácii povedať zopár slov. Ďakujem 

v prvom rade za chválu poslancov a vedenie mesta za to, čo sa udialo v technických službách, ale je 
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treba si uvedomiť jednu vec, že celé, čo sa tam udialo, nie je výsledkom jedného človeka ale tímu. To 

znamená, že počnúc riaditeľom, mnou a ďalších vedúcich pracovníkov a samozrejme aj radových 

zamestnancov, ktorých sme motivovali a viedli k tomu, aby sa to tam udialo. Čo sa týka nominácie na  

nového riaditeľa technických služieb, bolo tu už vysvetlené pánom Ing. Dučom, čo sa udialo. Chcem 

vás ubezpečiť, že ako náhle Michal Davala oznámil svoje ukončenie, alebo pôsobenie vo funkcii, čo 

nás dosť prekvapilo, mňa určite a verím tomu, že aj vedenie mesta, lebo nerátali sme s takým náhlym 

a rýchlym odchodom do dôchodku. Táto funkcia vedením mesta bola ponúknutá mne, ako 

námestníkovi riaditeľa technických služieb, s čím som aj rátal a verte tomu, že bol som na vážkach, 

keď som zvažoval, čo bude lepšie, čo bude menšie zlo. Nakoniec som sa rozhodol tak, ako to povedal 

Ing. Duč. Rozhodol som sa, že vzhľadom k tomu, že som získal dosť alebo silný mandát od občanov 

ako poslanec mesta, tak som sa rozhodol vzhľadom k tomu, že tieto dve funkcie by vlastne nemohli 

byť vykonávané z dôvodu toho, že ako poslanec nemôžem zároveň vykonávať štatutára a riaditeľa 

technických služieb, tak som sa rozhodol, že túto funkciu, alebo túto ponuku neprijmem a ponúkol 

som vedeniu mesta Ing. Feketeho, kvôli tomu, že pán Ing. Fekete nastúpil do technických služieb 

v auguste 2020 v čase najväčšej krízy alebo najväčšieho zlého stavu aj spoločnosti a vlastne aj 

v technických službách, čo sa týka odpadového hospodárstva, lebo vieme, vidíme sami, čo sa 

v odpadovom  hospodárstve deje, čo sme potrebovali veľmi rýchlo v roku 2020 alebo dokonca alebo 

do konca roku 2020 naštartovať, aby sme splnili literu zákona, čo sa týka, či už množstvového zberu 

a ostatných vecí hlavne separovania. Takže Ing. Fekete nastúpil a naštartoval to, dá sa povedať, že 

raketovým tempom. Toto celé, čo sa tam udialo na zbernom dvore, samozrejme za pomoci vedenia 

mesta a všetkých ostatných zamestnancov. Takže, ja verím tomu, že to všetci pochopíte, možno ste 

niektorí boli prekvapení, ale je to moje rozhodnutie, ktoré som ja vedeniu mesta predostrel tak, ako to 

povedal pán primátor. Takže, ja ďakujem veľmi pekne.  

 

Mgr. Mokáňová: 

Dobrý deň všetkým. Nedá mi trošku zareagovať na to, aké to je, keď sa niekto stáva riaditeľom 

technických služieb. Ja si pamätám, ako sa stal riaditeľom technických služieb, ako ho mestské 

zastupiteľstvo potvrdilo vo funkcii, pán Michal Davala. My, keď sme nastúpili do funkcií, keď si 

dobre pamätám, pán Michal Davala bol len poverený riadením technických služieb. Keď sme tu prišli 

v roku 2015 a absolvovali sme rozhovory so všetkými vedúcimi, nejakých organizácií mestských, ja 

som naozaj z rozhovoru s pánom Michalom Davalom mala pocit, že technické služby už tu nemali 

byť. Stal sa riaditeľom vo veľmi ťažkej situácii, každý od neho niečo chcel. Vybavenie technických 

služieb bolo naozaj katastrofálne, v podstate nič. Technika, ktorá tam bola, v jednej správe pán hlavný 

kontrolór ju popísal, kedy bola nadobudnutá, v ktorých rokoch, a ja som sa divila, že to ešte vôbec 

funguje. Takže začal riaditeľovať a riaditeľoval v časoch, kedy od neho chceli veľa poslanci, občania, 

písali, telefonovali, každý niečo chcel, jasné, že aj my ako vedenie mesta. Ja som ho obdivovala, že sa 

nevzdal, za to máte môj veľký obdiv a pán Miroslav Davala povedal, že ho prekvapilo, že chce tak 

rýchlo odísť do dôchodku. Ja vám veľmi dobre rozumiem a keby ste to boli aj urobili skôr, aj tomu by 

som rozumela, lebo ja na to čakám, je to môj sen, aby som sa dožila dôchodku v zdraví a tak vám 

prajem, aby tie chvíle, ktoré boli úspešné v práci, aby ste na nich spomínali s láskou, na ľudí, ktorí stáli 

pri vás aj vtedy, keď vám bolo veľmi, veľmi ťažko, jasné, okrem tých svojich blízkych. Verím, že na 

nich budete spomínať a užívajte si chvíle, ktoré teraz prídu, verím, že sa nebudete nudiť nikdy a že 

vám technické služby nebudú chýbať. Tak úprimne si to myslím, aspoň chvíľu, nehovorím o ľuďoch, 

dokázali ste toho veľa. Pán, dúfam, že nový riaditeľ technických služieb budete začínať v úplne inej 

situácii, inej pozícii, verím, že to využijete a že aj bývalý pán riaditeľ bude môcť byť hrdý na vás, na 

to, čo budete robiť a čo on začal. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Myslím si, že tie slová poďakovania sú najlepšou odpoveďou na to, pani zástupkyňa, že my po svojom 

nástupe tu na mestský úrad sme predložili návrh na menovanie pána Davalu za riaditeľa, ale vtedajšie 

mestské zastupiteľstvo tento návrh jednoznačne vyblokovalo. Dôvody už nechajme na históriu.  
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MVDr. Hrdlík: FP 

Pán riaditeľ, pekne to povedala pani zástupkyňa, aj pani Beátka to povedala pekne. Ja to nechcem 

veľmi zdržiavať, len sa ťa chcem  opýtať, bude aj nejaké občerstvenie? Nie, nepripravil si nič. 

Ďakujem a všetko najlepšie, držím ti palce. 

 

Mgr. Ostrožovič: 

No, naozaj už toho bolo povedané veľa. Ja si myslím, že nakoniec, ja to vezmem tak divadelne a ja by 

som chcel, aby sme poslanci pánovi riaditeľovi zatlieskali. Takže ďakujeme pán riaditeľ.  

 

... potlesk 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa  nehlási do diskusie, končím diskusiu k uvedenému bodu a žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ odvoláva 

v súlade s ustanovením § 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov Michala Davalu, trvale bytom Sládkovičova 1562/1, 075 01 Trebišov, dňom 21. 

júna 2021 z funkcie riaditeľa Technických služieb mesta Trebišov;    

 

B/ menuje 

v súlade s ustanovením § 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov Ing. Imricha Feketeho, trvale bytom Hlavná 87/84, 076 01 Kožuchov, dňom 22. 

júna 2021 za riaditeľa Technických služieb mesta Trebišov.    

 

   

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 17) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 354/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Zároveň mi dovoľte, ešte raz osobne za seba, za vedenie mesta Trebišov, srdečne poďakovať pánovi 

Michalovi Davalovi za roky odvedenej práce v prospech mesta Trebišov. Chcem sa pán riaditeľ, 

osobne poďakovať za obdobie, kedy sme prichádzali do kontaktu ako partneri, ktorí stáli na čele 

inštitúcií, potom ako poslanec mestského zastupiteľstva a v tej záverečnej časti ako primátor mesta 

Trebišov, samozrejme aj za svoje najbližšie okolie zástupcov. Zároveň chcem poďakovať za stále 

ústretový prístup z vašej strany a ochotu riešiť problémy nielen tie, ktoré  predkladali na rokovanie 
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mestského zastupiteľstva panie poslankyne, páni poslanci, ale častokrát aj občania prostredníctvom 

sprostredkovaných informácií, telefonátov, ktoré boli  častokrát aj mimo pracovnej doby. Chcem sa 

poďakovať aj za to, že spolupráca mesta a technických služieb bola na výbornej úrovni a tak tomu 

pokračuje aj naďalej. Chcem ti zaželať hlavne pevné zdravie, zaslúžený oddych v spoločnosti 

najbližších a hlavne, aby stále našiel čas a cestu nielen medzi svojich na technické služby, ale aj tu na 

mesto Trebišov. Zároveň mi dovoľte, aby som pánovi Ing. Imrichovi Feketemu poblahoželal 

k zvoleniu do funkcie riaditeľa technických služieb a zároveň mu  zaželal veľa síl, samozrejme k tomu 

patrí aj pevné zdravie v tejto dobe a hlavne veľa splnených predsavzatí a cieľov s ktorými prichádzate 

do tejto funkcie. Nech sa vám darí. 

 

 

 

B o d  č. 21 

Vymenovanie náčelníka Mestskej polície Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 18 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V súvislosti s prerokovaním tohto bodu, vítam na dnešnom rokovaní povereného náčelníka pána Mgr. 

Petra Pipu.  

Predtým, než mu odovzdám slovo, požiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko 

mestskej rady k uvedenému bodu. 

31. októbra 2020 ukončil výkon funkcie náčelníka Mestskej polície Trebišov na vlastnú žiadosť jej 

dovtedajší náčelník. V zmysle ustanovenia § 2 ods. 3 zákona č. 564/1991 Zb. o obecnej polícii 

v platnom znení  náčelníka obecnej polície na návrh starostu vymenúva a odvoláva obecné 

zastupiteľstvo. Vzhľadom na vyššie uvedené Vám predkladáme návrh na vymenovanie Mgr. Petra 

Pipu za náčelníka Mestskej polície Trebišov.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala Vymenovanie náčelníka Mestskej polície 

Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Prv, než otvorím diskusiu, požiadam pána Mgr. Petra Pipu, aby sa predstavil pani 

poslankyniam a pánom poslancom a zároveň predstavil víziu ďalšieho fungovania Mestskej polície 

Trebišov. Nech sa páči, máte slovo.  

 

Mgr. Pipa: 

Vážený pán primátor, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. Volám sa Peter Pipa, chcem sa 

poďakovať vedeniu mesta za prejavenú dôveru, za navrhnutie za náčelníka Mestskej polície Trebišov. 

Od 02. 11. 2020 som poverený riadením  mestskej polície. Čo sa týka môjho životopisu, ten máte 

k dispozícii. Nechcem ho opakovať, mám 20 rokov odslúžených v ozbrojených silách, potom som bol 

v súkromnej sfére a potom som nastúpil ako poverený náčelník  mestskej polície. Čo sa týka mojich 

vízií, tak tie som spracoval v dokumente Koncepcia rozvoja mestskej polície, ale s týmto 

dokumentom, keďže je to rozsiahly, by som vás chcel oboznámiť počas „Dňa otvorených dverí na 

mestskej polícii“, kde by som vám to priamo ukázal v teréne a v budovách mestskej polície, kde a čo 

chceme meniť a aký je náš zámer. Základom je zavedenie komplexného informačného systému 

mestskej polície, zmodernizovanie, zefektívnenie mestského kamerového systému, personálne 

stabilizovanie  a zatraktívnenie povolania príslušníkov mestskej polície, ochrana mestských objektov 

prostredníctvom zavedenia pultu centrálnej ochrany a prechod mestskej polície do služieb 24 

hodinovej prevádzky, zabezpečenie  pokračovania v projekte Rómske občianske hliadky alebo Miestne 
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občianske poriadkové hliadky v marginalizovanej rómskej komunite a ďalšie materiálne a technické 

zabezpečenie mestskej polície. Z mojej strany zatiaľ všetko. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Bc. Gedeon: 

Chcem len viac – menej povedať to, že veľmi si cením, že pán Mgr. Pipa, prijal túto ponuku a verím, 

že bude dobrým náčelníkom mestskej polície. Držím mu palce, aby sa mu podarili splniť všetky jeho 

predsavzatia a verím, že aj sa nájdu finančné prostriedky na podporu všetkých projektov, ktoré chce 

zrealizovať a veľmi ma teší aj jeho návrh ohľadom Dňa otvorených dverí mestskej polície. Verím, že 

je to veľmi dobrý nápad, aby sa aj pani poslankyne a páni poslanci prezreli priestory, v ktorých pracujú 

naši mestskí policajti a verím, že aj po tejto prehliadke, alebo po tomto Dni otvorených dverí, keď 

bude potrebné dvihnúť, resp. zahlasovať za nejaké navýšenie finančných prostriedkov pre mestskú 

políciu budú ústretoví a pomôžu v skvalitnení ich priestorov, resp. vybavení a dovybavení priestorov 

mestskej polície. Držím palce a verím, že vám všetko vyjde tak, ako ste si naplánovali.  

 

MUDr. Tomko: FP 

Pán Mgr. Pipa, aká je vaša predstava navýšenia počtu mestských policajtov? 

 

Mgr. Pipa: 

Nie je to, alebo zreorganizovanie tých vecí, ktoré plánujem, nie je o navýšenie počtu, keď sa bavíme. 

Úplne optimálne by to bolo o štyroch pracovníkov do výkonu, čiže o štyroch hliadkovakov, nič viac. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tam potom už aj vznikajú možností 24 hodinovej služby.  

 

Mgr. Pipa: 

Samozrejme, za predpokladu, že už vtedy dokážeme plniť úlohy 24 hodín denne. 

 

MUDr. Tomko: 

Uvažujete aj o zabezpečení 24 hodinovej prevádzky sledovania kamerového systému? 

 

Mgr. Pipa: 

Áno. Sledovanie alebo monitorovanie kamerového systému, tam by to išlo mimo príslušníkov. 

Kamerový systém sa sleduje priamo príslušníkmi, ktorý je dozorný na operačnej miestnosti, ale nie je 

to také sledovanie alebo profesionálne sledovanie ako operátorom kamerového systému. Vo vzťahu ku 

kamerového systému som rokoval s riaditeľom úradu práce, kde mi sám navrhol, že pre nás by bolo 

viac – menej vhodné zriadiť dielňu, ochrannú dielňu s tým, žeby sme dostali zamestnancov z úradu 

práce a preto nepotreboval by som navyšovať počty príslušníkov mestskej polície, ale bolo by to 

zabezpečené z projektu úradu práce.  

 

Ing. Telepovský: 

Dovoľte, aby aj ja som sa vyjadril k nominácii pána Mgr. Pipu a podporil jeho víziu, jeho myšlienky, 

hlavne čo sa týka budovania kamerového systému. Kamerového systému tak, ako pred chvíľou 

povedal nie o nejakom operatívnom sledovaní, skôr zaznamenávaní z titulu bezpečnosti a využitia 

kamerového záznamu na dokumentovanie, či už priestupkov, alebo nejakých trestných činov v meste. 

Ja osobne, chcem podporiť túto nomináciu. Je to nominácia typu človeka, ktorý má všetky 

predpoklady na zastavanie tejto pozície v meste.  
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PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa  nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

menuje 

podľa ustanovenia § 2 ods. 3 zákona č. 564/1991 Zb. o obecnej polícii v platnom znení Mgr. Petra 

Pipu, trvale bytom SNP 2343/82, 075 01 Trebišov, dňom 15. júna 2021 za náčelníka Mestskej polície 

Trebišov. 

 

   

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 18) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 355/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Zároveň mi dovoľte, aby som tak v mene svojom ako aj za vedenie mesta, poslancov mestského 

zastupiteľstva, zablahoželal pánovi magistrovi za menovanie náčelníkom mestskej polície. Želám mu 

hlavne pevné zdravie, samozrejme k tomu patrí aj veľa splnených predsavzatí a cieľov, s ktorými 

vstupujete do výkonu, resp. pokračujete vo výkone tejto funkcii už oficiálne v pozícii náčelníka. 

Takže, všetko dobré.  

 

 

 

B o d  č. 22 

Informatívna správa o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej plavárne 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 19 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to máte uvedené v textovej podobe, obnova mestskej plavárne, jej 2. etapa je pred 

dokončením, momentálne už skolaudovaná. Zároveň sa ukončili finálne práce aj na rekonštrukcii 

verejného priestranstva pred a v rámci areálu plavárne. Upravili sa aj parkovacie plochy 

v bezprostrednom susedstve. To, čo momentálne je súčasťou stavebných prác v areáli vodných  

športov sú už len finálne práce na ukončenie výstavby toboganu.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala Informatívnu správu o stave rekonštrukčných 

prác na objekte Mestskej plavárne a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť 

tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Ing. Biž: 

Dobrý deň prajem. Zrejme na dnešnom mestskom zastupiteľstve sa rozlúčime s Informatívnou správou 

o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej plavárne, pretože objekt mestskej plavárne bol 

úspešne skolaudovaný a zopakujem to, čo som povedal na mestskej rade, „klobúk dole, pán primátor 

za myšlienku a odvahu zrekonštruovať objekt mestskej plavárne“, mestský majetok sa zhodnotil 

aj keď sú tu možno nejaké šumy alebo pochybnosti, či to bude z ekonomického hľadiska dobré 

investovať a ponúknuť občanom trávenie voľného času, nemôže byť postavené len na ekonomike, to 

by potom sa nezrealizovali ani cyklotrasy, ktoré sme v predchádzajúcich bodoch schvaľovali. Takže 

verím, že občania tohto mesta si zaslúžia mať plaváreň na úrovni, zviditeľní sa mesto. Ďakujeme 

pekne.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pri tejto príležitostí sa chcem poďakovať aj poslancom mestského zastupiteľstva, že svojim 

rozhodnutím v decembri 2018 schválili spolufinancovanie tohto projektu. Zároveň sa vám chcem 

poďakovať za vašu aktívnu účasť na kontrolných dňoch, ktoré boli organizované stále na začiatku 

mesiaca, za podporu pri čiastkových riešeniach rekonštrukčných prác, kde sme si radi vypočuli aj vaše 

názory, postrehy,  nápady, a v končenom dôsledku vás už aj pri príležitosti ukončenia tohto projektu 

chcem pozvať v mene vedenia mesta na slávnostné otvorenie Mestskej plavárne, ktoré sa uskutoční 25. 

júna o 11.00 h dopoludnia. Pozvánka bude vám doručená osobne v týchto dňoch, zároveň budeme radi 

ak toto pozvanie prijmete a budete súčasťou tohto slávnostného aktu.  

Keďže sa nikto ďalší  nehlási do diskusie, končím diskusiu k uvedenému bodu a žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej plavárne.  

 

   

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 19) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 356/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 23 

Informatívna správa o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej športovej 

haly 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 20 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to máte uvedené v obrazovom materiáli aj v textovej podobe, aktuálne prebiehajú rozsiahle 

a stavebnotechnické významné práce, okrem montáže novej oceľovej presklenej konštrukcie, rieši sa aj 

rekonštrukcia, izolácie strechy. Zároveň sa finalizuje fasádna časť, v interiéri  prebiehajú práce na 

montáži vzduchotechniky, plus rekonštrukcie sanity, šatňových priestorov. Predpokladáme, že niekedy 

v mesiacoch august – september, by mala byť realizovaná úplná rekonštrukcia hracej plochy  

s doplnenými prvkami a zásahmi už len v interiéri.  

 

Nech sa páči, ešte stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu, pán Ing. Duč.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala Informatívnu správu o stave rekonštrukčných 

prác na objekte Mestskej športovej haly a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto  nehlási do diskusie, končím diskusiu k uvedenému bodu a zároveň žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej športovej haly. 

 

   

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 20) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 357/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 24 

Správa o výsledku kontroly prijatých opatrení na odstránenie nedostatkov 

zistených pri kontrolách vykonaných v predchádzajúcom období 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 21 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala Správu o výsledku kontroly prijatých opatrení 

na odstránenie nedostatkov zistených pri kontrolách vykonaných v predchádzajúcom období 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

 

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi. 

 

Ing. Princík: 

Dobrý deň prajem. Pri tejto kontrole došlo k takej malej novele zákona. Nekontrolujú sa už len prijaté 

písomné alebo zoznam prijatých opatrení, prijatých nedostatkov zistených pri jednotlivých kontrolách, 

ale už aj plnenie týchto opatrení. Čiže kontrolovaný subjekt musí už podľa novely zákona o finančnej 

kontrole predložiť aj dokumentáciu, ktorá dokumentuje splnenie prijatých opatrení. Ako ste si všimli 

v záveroch tejto správy viacero opatrení nepadlo na úrodnú pôdu alebo boli málo účinné, sú tam 

všetky uvedené. Ja by som vytiahol dve také najzávažnejšie nedostatky a to je hlavne pri súvislosti 

z kontroly stavu a vymáhania pohľadávok za daň z nehnuteľnosti v meste Trebišov a stále tam 

pokračuje vyrubovanie dane pre spoločnosť AGRO HOLDING Trebišov, hoci tá spoločnosť je už od 

roku 2004 v likvidácii, v konkurze. Tam nespolupracuje správca konkurznej podstaty, nebudem ho 

radšej menovať, s mestom nespolupracuje aj napriek viacerým výzvam a tak sa navyšujú pohľadávky 

za daň z nehnuteľnosti, každoročne o vyše 40 tis. eur, pritom za tie pozemky hlavne poľnohospodárske 

pozemky, ornú pôdu, lúky atď. platí už daň iný subjekt. Tento správca nespolupracuje, čiže porušuje aj 

zákon o správcoch konkurznej podstaty. Vedenie alebo právnikov mesta a finančné oddelenie som 

upozorňoval, aby prijali nejaké prísnejšie kroky voči tomuto správcovi, aby požiadali ministerstvo 

spravodlivosti o pozastavenie činnosti správcu konkurznej podstaty alebo dokonca o vyškrtnutie zo 

zoznamu správcov konkurznej podstaty, lebo správca je povinný vymáhať, proste mal by konať svoju 

povinnosť, mal by vykonávať správcovskú činnosť bez zbytočných prieťahov a tento správca to 

nerobí. A čo mám informácie je to aj v iných organizáciách, daňový úrad, sociálna poisťovňa, atď. 

Druhým takým nedostatkom je to kontrola plnenia opatrení na odstránenie nedostatkov zistených pri 

kontrole nakladania s odpadom v rómskej osade. Tam sa situácia príliš nezmenila, ba povedal by som, 

že sa zhoršila. Súčasná situácia je horšia ako to bolo v roku  2019, čiže je tam viacej toho odpadu 

nahromadeného, sú tam veľké čierne skládky pri každom kontajnerovom stanovisku a takisto suma 

nedoplatkov za vývoz komunálneho odpadu je za lokalitu v rómskej osady vyššia. Vyriešenie situácie 

s odpadom v lokalite v rómskej osade bude veľkou výzvou pre nového riaditeľa technických služieb. 

Asi všetko k tejto veci.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja už len doplním hlavného kontrolóra, že nielen pre nového riaditeľa technických služieb ale hlavne 

pre štát, pretože dennodenne sa presviedčame o tom, aká je situácia na vodnej priehrade Ružín a je to 

nie tak medializovaná téma a každoročne sa opakuje ten istý scenár a ten nie je už len s hromadením 

odpadu ale  aj so znečisťovaním životného prostredia. Takže, pokiaľ nenastane nejaký osobitný 

a špeciálny postup štátu a riešenie podnetov priamo od samosprávy, tak bohužiaľ, dovtedy nenastane 

žiaden posun a možno by bolo správne povedať aj to, čo sme konštatovali na zasadnutí mestskej rady, 
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že aj suma, ktorá je adresovaná týmto občanom zo strany štátu, by mohla byť radšej adresovaná 

samosprávam na zaplatenie dlžôb, ktoré títo obyvatelia majú vo vzťahu k mestu. Pretože nie každý 

občan mesta vie, občan majority, že aj vymáhanie týchto nedoplatkov niečo stojí a je to radovo 

desiatky eur a tie radovo desiatky eur idú zo spoločného balíka, ktorý sa potom mohol použiť na úplne 

iný účel. Čiže, znovu zopakujem, je to celospoločenský problém a nevyrieši to len jeden človek, 

vyrieši to zmena systému v štáte. V prvom rade to musia byť opatrenia, ktoré umožnia samospráve nie 

narábať, to nechcem zase povedať, narábať s cudzími peniazmi, ale v prvom rade vysporiadať záväzky 

týchto občanov voči samospráve ako takej, pretože je neprijateľné, aby niekto si daňovú povinnosť 

splnil a niekto nie, s vedomím, že aj tak exekútor nemá na čo siahnuť.  

Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Ak sa nikto  nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Martin Begala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly prijatých opatrení na odstránenie nedostatkov zistených pri kontrolách 

vykonaných v predchádzajúcom období. 

 

   

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 21) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 358/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 25 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2021 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 22 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 7. júna 2021 prerokovala Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

na II. polrok 2021 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

 

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlavný kontrolór mesta.  

 

Ing. Princík: 

Návrh plánu kontrolnej činnosti  na II. polrok 2021, máte v materiáloch na dnešné mestské 

zastupiteľstvo.  

 

PhDr. Čižmár: 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto  nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Martin Begala v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2021. 

   

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 22) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 359/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 26 

Rôzne 

 
Do tohto bodu nebol predložený ani doručený žiadny poslanecký návrh.  

 

 

 

 

B o d  č. 27 

Záver 

 

PhDr. Čižmár: 

Chcem sa vám poďakovať za aktívnu účasť na rokovaní mestského zastupiteľstva. Zároveň chcem 

upriamiť vašu pozornosť na termín 20. september, kedy je plánované ďalšie rokovanie mestského 

zastupiteľstva. Dúfam, že sa stretneme na slávnostnom otvorení mestskej plavárne a všetkým zároveň 

želám aj príjemné strávenie letného obdobia a zaslúžený príjemný oddych.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      PhDr. Marek Čižmár                                                              Mgr. Peter Sovák 

              primátor                                                                                   prednosta  
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